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Oglasi

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega gla-
sa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Silvana
Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci Rozman.
Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica priloge
Maja Bertoncelj (maja.bertoncelj@g-glas.si). Oglasno trže-
nje: Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-43, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delovni
čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek od 7. do 15. ure,
sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 2 je 
priloga 20. številke Gorenjskega glasa, 11. marca 2011.
V nakladi 5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v
občini Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.
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Na naslovnici: Pustovanje v Medvodah
Foto: Peter Košenina

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    

❏ DA         ❏ NE

Razgibaj telo, razširi misel

FIT KLUB LUNA
Sprostitvene dejavnosti

Storitve: ● kavitacija ● masaže ● telovadba
● radioferkvenca ● pedikura ● šola hujšanja

Kontakt:
gsm: 040 870 433, Fani
e-pošta: fani.nacev@gmail.com
gsm: 030 305 109, Luka
Vaburga 46 C, 1216 Smlednik
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GOSTILNA IN PICERIJA

HARLEKIN
(PR’KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan v tednu 
odlične pice, dnevna kosila 
in druge jedi po naročilu.

☎ 01/362 12 20

H
AR

LE
K

IN
 T

R
AD

E
 d

. 
o.

 o
.,

 P
O

T 
N

A 
G

R
AD

IŠ
Č

E
 2

, 
LJ

U
B

LJ
AN

A

Odslej tudi prostor za zaključene 
skupine do 55 oseb
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Oglasi

Skladiš�no-prodajni center, Barletova cesta 4k in 6b, SI - 1215 Medvode, Slovenija
Tel.: +386 (0)1/3617 440, 3617 441; Fax: +386 (0)1/3617 445

Http://www.lescom.si, E-mail: lescom@lescom.si

- ŽAGAN LES (listavci in iglavci)

- EVROPSKI, AZIJSKI IN AMERIŠKI LES

- LES ZA KONSTRUKCIJE

- LAMELIRAN LES

- ELEMENTI ZA FASADE IN PODOVE

- LES ZA DOM

- ODKUP HLODOVINE 

NOVO

✂   ✂   ✂

✂
 

 

✂
 

 

DO 8. APRILA 2011 VAM NUDIMO 
10 % POPUSTA NA VSE STORITVE
✂   ✂   ✂

Frizerski salon Medvode
Vabljeni na novo lokacijo Frizerskega salona Medvode 
na Barletovi 4 v Preski pod imenom:

Frizersko negovalni studio 
Tatjana
Naročila sprejemamo po tel.: 
059/939 167 in 051/758 417
Vabi vas vaša frizerka Tatjana
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Prireditve
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Prireditve marec 2011 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Petek, V prostorih Ustvarjalna delavnica MOJA DOŽIVETJA, 040/416 605
11. 3. 2011 Plesne šole Urška za otroke od 3. leta dalje. organizacija dogodkov mojadozivetja@gmail.com 

v Medvodah, OBVEZNE PRIJAVE -
17.00-18.30 vsaj 1 dan prej!

Sobota, Kulturni dom ”Črna pega čez oči” KUD SMLENDIK www.kud-smlednik.si
12. 3. 2011 Smlednik, Večer filmov o In Slovenski filmski info@kud-smlednik.si 

ob 19. uri Smledniku in okolici arhiv pri Arhivu RS

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
15. 3. 2011 ob 17. uri od 4. leta dalje 01/361 30 53

ter kratka ustvarjalna delavnica

Sreda, Knjižnica Medvode, Predavanje: ”Zeleni kašasti sokovi Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
16. 3. 2011 ob 19.30 za zdravje in užitek” 01/361 30 53

Četrtek, Knjižnica Medvode, Knjižni večer na Sotočju: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
17. 3. 2011 ob 18. uri Novosti otroške, mladinske in 01/361 30 53

odrasle literature

Četrtek, Kulturni dom Stand up komedija ”90 minut” BOOM TEATER TIC Medvode
17. 3. 2011 Medvode, Nastopajo: Vid Valič, Ranko Babić, www.boomteater.com 01/361 43 46, 041/378 050

ob 19.30 Jerkovič Perica, Miki Bubulj Boom teater 030/305 905 

Petek, V prostorih Ustvarjalna delavnica MOJA DOŽIVETJA, 040/416 605 
18. 3. 2011 Plesne šole Urška za otroke od 3. leta dalje. organizacija dogodkov mojadozivetja@gmail.com

v Medvodah, OBVEZNE PRIJAVE -
17.00-18.30 vsaj 1 dan prej!

Sobota, Kulturni dom Pirniče, ”POZDRAV POMLADI” Baletna šola Stevens Info in rezervacije:
19. 3. 2011 ob 17. in ob 18. uri www.stevensbalet.com

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
22. 3. 2011 ob 17. uri od 4. leta dalje 01/361 30 53

ter kratka ustvarjalna delavnica

Četrtek, Kulturni dom Pirniče, Dobrodelni koncert ob Mladinska skupina Info:
24. 3. 2011 ob 19.30 materinskem dnevu iz Pirnič blaz.cukajne@gmail.com 

Petek, Kulturni dom Pirniče, Tone Partljič KUD Pirniče Info: 
25. 3. 2011 ob 19.30 SILVESTRSKA SPRAVA 041/776 735, 031/352 772

Komedija za OTH in IZVEN info@kud-pirnice.si
www.kud-pirnice.si

Petek, V prostorih Ustvarjalna delavnica MOJA DOŽIVETJA, 040/416 605 
25. 3. 2011 Plesne šole za otroke od 3. leta dalje. organizacija dogodkov mojadozivetja@gmail.com

Urška v Medvodah, OBVEZNE PRIJAVE -
17.00-18.30 vsaj 1 dan prej!

Petek, Kulturni dom  Smlednik, Prireditev ob KUD Smlednik www.kud-smlednik.si
25. 3. 2011 ob 19. uri materinskem dnevu info@kud-smlednik.si

Sobota, Kulturni dom Pirniče, Lutkovna predstava za otroke KUD Pirniče Info: 
26. 3. 2011 ob 17.00 uri POMLADNA 041/776 735, 031/352 772

Za abonma OTEHAJČEK in IZVEN. info@kud-pirnice.si
www.kud-pirnice.si

Sobota, Različne lokacije ”Dan za spremembe” Občina Medvode, Info:
26. 3. 2011 po občini Medvode SPLOŠNA ČISTILNA AKCIJA Vse Krajevne skupnosti, TIC Medvode

PO OBČINI MEDVODE Turistična zveza Medvode 01/361 43 46, 041/378 050
www.tzm.si 

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
29. 3. 2011 ob 17. uri od 4. leta dalje 01/361 30 53

ter kratka ustvarjalna delavnica

Sreda, Knjižnica Medvode, Literarno-glasbeni dogodek: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
30. 3. 2011 ob 19.30 uri Svetlana Makarovič in Milko Lazar: 01/361 30 53

”Saga o Hallegerd”

Petek, V prostorih Plesne šole Ustvarjalna delavnica za MOJA DOŽIVETJA, 040/416 605
1. 4. 2011 Urška v Medvodah, otroke od 3. leta dalje. organizacija dogodkov mojadozivetja@gmail.com

17.00-18.30 OBVEZNE PRIJAVE - vsaj 1 dan prej!

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ticmedvode@tzm.si.
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Občina

Poleti 2004 je bila dana pobuda za pripravo
Državnega prostorskega načrta (DPN) za na-
vezovalno cesto Jeprca-Stanežiče-Brod. Vlada
RS je na seji 1. marca 2007 sprejela odločitev
o najustreznejši variantni rešitvi, po vseh na-
daljnjih postopkih pa je na seji sredi februarja
za to navezovalno cesto izdala Uredbo o držav-
nem prostorskem načrtu. Objavljena je bila v
Uradnem listu RS, št. 10/2011 dne 18. februar-
ja 2011 in je začela veljati 5. marca. V vseh teh
letih se je s projektom ukvarjala stroka, svoje
mnenje in pripombe pa je na javnih obravna-
vah in razgrnitvah povedala tudi zainteresirana
javnost. Postopek priprave DPN-ja je skladno s
predpisi vodilo Ministrstvo za okolje in pros-
tor, Direktorat za prostor, pobudnik priprave
dokumenta je bilo Ministrstvo za promet, na-
ročnik DPN-ja in vseh strokovnih podlag pa
DARS. Državni prostorski načrt določa ob-
močje prostorske ureditve in prostorske izved-
bene pogoje za umestitev prostorske ureditve v
prostor. Je podlaga za pripravo projektov za
pridobitev gradbenega dovoljenja po predpisih
o graditvi objektov.

Kdaj se bo začela gradnja navezovalne ceste,
ni znano, verjetno pa to ne bo kmalu. Cesta je
v pristojnosti države, ki je pristojna tako za od-
kupe zemljišč in drugih nepremičnin kot tudi
za celotno gradnjo te cestne povezave, vir fi-
nanciranja pa je državni proračun. ”Omenjeni
odsek štiripasovne navezovalne ceste je vklju-
čen v dodatni program Resolucije o nacional-
nem programu izgradnje avtocest v RS in je
zato DARS, d. d., skladno s sklenjenimi po-
godbami z Republiko Slovenijo za zdaj zadol-
žen le za izvajanje nalog do faze umestitve teh
odsekov v prostor. Nadaljevanje postopkov je
odvisno od odločitev Ministrstva za promet,”
so sporočili iz Službe za komuniciranje DARS.

Za določitev najustreznejše trase navezoval-
ne ceste je bila izdelana Študija variant, ki je
vključevala primerjavo šestih variantnih reši-

tev. Trasa, dolžine 11,1 km, je zasnovana kot
štiripasovnica z vmesnim ločilnim pasom.
Razdeljena je na dva odseka: Jeprca-Stanežice
dolžine 7,90 km in Stanežice-Brod dolžine
3,20 km. Trasa se začne na zunajnivojskem
priključku na Jeprci in do Medvod poteka po
trasi obstoječe regionalne ceste. Na območju
obstoječega krožišca ”Na klancu” poteka v po-
kritem vkopu, nato pa po novi trasi poteka ob
območju HE Medvode, prečka območje Doni-
ta, reko Savo, poteka ob levem bregu Save do
njenega ponovnega prečkanja v Preski. V na-
daljevanju trasa znova poteka po trasi obstoje-
če regionalne ceste. Na območju Motela Med-
no prečka potok Mavelščica in se pomakne tik
ob železniško progo. Po koridorju obstoječe
regionalne ceste poteka vse do izteka v Celov-
ško cesto. V Stanežičah se preko izven nivoj-
skega priključka proti vzhodu odcepi krak

Stanežice-Brod, prečka železniško progo, v
pokritem vkopu prečka Tacensko cesto ter v
nadvozu avtocesto A2 Kranj-Ljubljana, kjer se
izvede rekonstrukcija oz. delna prestavitev av-
tocestnega priključka Brod. Trasa se konca z
iztekom v Obvozno (Nemško) cesto. Načrtova-
nih je 13 križišč ali krožišč ter 3 zunajnivojski
priključki: Jeprca (rekonstrukcija), Stanežiče
in AC priključek Brod. Projekt vključuje pet
mostov, tri pokrite vkope, tri podvoze, dva
nadvoza, tudi viadukt. Zaradi gradnje se bo od-
stranilo več objektov, tudi osemnajst stano-
vanjskih stavb. Največ objektov je za odstrani-
tev predvidenih na območju Mednega. 

Ocena stroškov vseh načrtovanih ureditev iz
usklajenega predloga državnega prostorskega
načrta je dobrih 296 milijonov evrov. Največji
strošek predstavljajo odkupi. 

Maja Bertoncelj

Sprejeta uredba za štiripasovnico
Vlada je izdala Uredbo o državnem prostorskem načrtu za navezovalno cesto Jeprca-Stanežiče-Brod. 
Cesta še vedno v dodatnem programu Resolucije o nacionalnem programu izgradnje avtocest v RS. 

Denarja za njeno gradnjo v proračunu še ni.

Trasa se bo začela na zunajnivojskem priključku na Jeprci in bo do Medvod potekala po trasi obstoječe 
regionalne ceste. 

Obvestilo
Na podlagi prejetih poročil o spremljanju zdravstvene ustreznosti pit-
ne vode in obvladovanju tveganj na vaških vodovodnih sistemih (VVS)
uporabnike pitne vode iz naslednjih VVS obveščamo, da je potrebno
vodo za uporabo v prehrambne namene obvezno prekuhavati:

VVS Golo Brdo - Polana VVS Žlebe - Seničica
VVS Mamovec - Tehovec VVS Žlebe - Studenčice
VVS Žlebe - Jetrbenk

Poročila o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode in obvla-
dovanju tveganj na posameznih VVS ter poročila o preskusih posa-
meznih vzorcev pitne vode so stalno dostopna na spletnih straneh
Občine Medvode. Navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževa-
nja sistemov za oskrbo s pitno vodo ter hišnih vodovodnih sistemov
so objavljena na spletnih straneh Inštituta za varovanje zdravja RS.

Občina Medvode

VRTEC MEDVODE
VABI STARŠE PREDŠOLSKIH OTROK K
VPISU OTROK V PROGRAME PREDŠOLSKE
VZGOJE ZA ŠOLSKO LETO 2011/2012.

Vpis bo potekal od 14. 3. 2011 do 31. 3. 2011.
Obrazec vpisnega lista s prilogami lahko oddate po pošti ali 

na upravi Vrtca, Ostrovrharjeva ulica 2, Medvode,
vsak dan od 8. do 14. ure,

ob sredah do 16. ure.

Obrazec za vpis lahko dobite na upravi vrtca ali 
na spletni strani Vrtca Medvode.

Informacije na telefonski številki: 01/361 90 90 
in 01/361 90 93.

VABLJENI!
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Mnenji o subvencijah
Katja Vehar, Sora:

”Zdi se mi prav, da so
uvedli subvencije. Zne-
sek dvesto evrov se mi
zdi primeren. Se pa ne
morem strinjati s tem,
da je pogoj za njeno
pridobitev tudi zapo-
slenost obeh staršev.
Tak pogoj je po mojem

mnenju diskriminacija, kot je bilo slišati že na
seji občinskega sveta. Tudi iskalci zaposlitve
potrebujejo varstvo za svojega otroka. Moti me
tudi to, da so do subvencije upravičeni tudi ti-
sti, ki bodo otroka izpisali iz vrtca.”

Uroš Alič, Vaše: ”Sem izvedel za subven-
cije. Podpiram takšno
potezo in tudi znesek
je zelo v redu. Za
sprejem v vrtec je dol-
ga čakalna vrsta in
težko dobiš mesto. Hi-
tro se znajdeš v stiski,
še posebej, če nimaš
možnosti, da bi otroka
lahko varoval kdo iz-

med sorodnikov, največkrat stari starši. Pa
tudi v tem primeru je to zanje obveznost,
strošek. V kriterije za pridobitev subvencij pa
se nisem poglabljal.” M. B.

Sprejet je Pravilnik o merilih in postopku za
dodeljevanje mesečnih subvencij za otroke, ki
ne obiskujejo organizirane predšolske vzgoje
in varstva. Gre za začasen ukrep, ki velja za
leto 2011, razlog za njegovo sprejetje pa je po-
moč staršem otrok prvega starostnega obdobja,
ki niso dobili prostega mesta v Vrtcu Medvo-
de. S to problematiko se srečujejo številne slo-
venske občine.

Od osnutka do predloga je v pravilniku prišlo
do nekaterih sprememb, največja pa je uvedba
dodatnega pogoja za pridobitev subvencije, to
je zaposlenost obeh staršev. ”Po naši oceni bi
se ob upoštevanju tega kriterija število potenci-
alnih prejemnikov subvencije zmanjšalo za
tretjino, kar pa pomeni tudi tretjino manj po-
trebnih proračunskih sredstev. Kot izhodišče
smo upoštevali 65 vlog za otroke, ki so še na
čakalni listi, in 56 vlog za otroke, katerih star-
ši so oddali vlogo po izteku javnega poziva,
skupaj torej 121 vlog. Iz teh podatkov je raz-
vidno, da sta pri 83 otrocih zaposlena oba star-
ša, pri 38 pa eden. Ocenjujemo, da bo v letu
2011 za subvencije zadostovalo 200 tisoč ev-
rov, ker upravičeno pričakujemo, da bo okto-
bra letos vseljiv nov vrtec v Smledniku,” je po-
jasnila Tatjana Komac, vodja Oddelka za
družbene dejavnosti na Občini Medvode. 

Največ razprave je bilo prav na temo dodatne-
ga pogoja zaposlenosti obeh staršev. ”Ne sme-
mo izločati brezposelnih, ki so že tako prikraj-

šani,” je povedal Dragan Djukić, ki je poleg
Jelene Aleksić najbolj nasprotoval temu pogo-
ju. Slednja je dejala: ”S tem se uvaja nova ne-
enakost pred zakonom in se diskriminira brez-
poselne starše. Sporen se mi zdi tudi osnovni
namen. Resno dvomim v to, da bomo s subven-
cijami rešili problem, ki se mu reče pomanjka-
nje prostih mest v vrtcu.” Po drugi strani pa je
bilo slišati, da brezposelnost ne pomeni nujno
socialne ogroženosti, kot je poudarila tudi 
Urška Repnik in dodala, da kolikor ji je znano,
imajo otroci iz socialno ogroženih družin pred-
nost pri sprejemu v vrtec. Temu je pritrdila tudi
Komačeva in povedala, da so bili pri sprejemu
na te otroke vedno še posebej pozorni.

Bodo pa do subvencije po sprejetju amand-
maja upravičeni tudi otroci staršev, ki imajo
status študenta, in seveda izpolnjujejo še osta-
le pogoje. ”Študentje imajo prav tako obvezno-
sti in dejansko še težje finančno pokrijejo
ustrezno varstvo,” je pojasnila prvopodpisana
svetnica Nataša Predalič, ki je med razpravo
dodala še, da bi občina morala v prvi vrsti po-
skrbeti za zadostno število mest v vrtcih. V
primerjavi z obravnavo osnutka pa tokrat ni
bilo razprave glede višine subvencije in ta
ostaja dvesto evrov na mesec na otroka. Prve
subvencije se bodo začele izplačevati po spre-
jemu proračuna za letošnje leto, ki pa ga svet-
niki niti v osnutku še niso obravnavali. 

Maja Bertoncelj

Dvesto evrov za otroke
brez vrtca

Do subvencije niso upravičeni otroci nezaposlenih staršev, 
dobili pa jo bodo otroci študentov. V ta namen bo predvidoma 

iz občinskega proračuna porabljenih 200 tisoč evrov.

Informacije iz Pravilnika o merilih in postopku za dodeljevanje 
mesečnih subvencij za otroke, ki ne obiskujejo organizirane 
predšolske vzgoje in varstva (Ur. l. RS, št. 11/11)

Višina mesečne subvencije za posameznega otroka znaša 200,00 evrov. Do subvencije je
upravičen otrok, ki izpolnjuje navedene pogoje:
- ima vsaj z enim od staršev na dan uveljavitve pravilnika stalno prebivališče v občini Med-

vode;
- ni vključen v eno izmed oblik organizirane predšolske vzgoje in varstva, ki jo predvide-

va Zakon o vrtcih, in Občina Medvode zanj ne zagotavlja sredstev za doplačilo oskrbnih
stroškov;

- je dopolnil starost najmanj 11 mesecev (v primeru podaljšane pravice do starševskega
dopusta v obliki polne odsotnosti z dela enega od staršev se pravica do subvencije po
pravilniku uveljavi z naslednjim mesecem po izteku te pravice), in ki ni starejši od 3 let;

- je bil zavrnjen njegov sprejem v Vrtec Medvode;
- ima zaposlena oba starša - kot zaposlenost se upoštevajo oblike zaposlitve po Zakonu

o delovnih razmerjih; v enostarševski družini mora biti zaposlen tisti od staršev, pri ka-
terem otrok živi, do subvencije pa so upravičeni tudi starši, ki imajo status študenta. Do
subvencije po pravilniku je upravičen tudi otrok, ki izpolnjuje pogoje iz prve, tretje in
pete alineje, starši pa so po 1. januarju 2011 zavrnili odobreno mesto v Vrtcu Medvode
oziroma so po tem datumu otroka iz Vrtca Medvode izpisali.

Prve subvencije se bodo začele izplačevati po sprejemu proračuna Občine Medvode za
leto 2011. Vlagatelju se ob izpolnjevanju pogojev prizna subvencija od 1. januarja do 31. de-
cembra 2011.

JAVNI POZIV STARŠEM
Občani Medvod, katerih od 11 do 36 
mesecev stari otroci niso v vrtcu, imajo v letu
2011 ob izpolnjevanju določenih pogojev
možnost subvencioniranja varstva otrok. 
Informacije o subvenciji in obrazec vloge 
z navodili za izpolnjevanje dobijo na spletni
strani www.medvode.si oziroma po telefonu
(361-95-21, 361-95-43 ali 361-95-25).

Vlogo oddajo na občini, Cesta komandanta 
Staneta 12, v času uradnih ur. Rok oddaje:
do vključno 15. novembra 2011.

OBČINA MEDVODE, 
OBČINSKA UPRAVA

ODDELEK ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI

Svet Zavoda za šport in prireditve Medvode
je v Uradnem listu RS, dne 11. 3. 2011 obja-
vil razpis za prosto delovno mesto

DIREKTORJA 
JAVNEGA ZAVODA (M/Ž)
”ZAVOD ZA ŠPORT IN PRIREDITVE
MEDVODE”

Kandidati lahko prijave pošljejo v 8 dneh po
objavi razpisa na naslov: ZAVOD ZA ŠPORT
IN PRIREDITVE MEDVODE, 
Ostrovrharjeva ulica 4, 1215 Medvode, 
z oznako: ”Prijava na razpis - Zavod za šport
in prireditve Medvode - Ne odpiraj!”.

Razpis je objavljen tudi na spletni strani 
Zavoda za šport in prireditve Medvode:
www.sportmedvode.si.
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Svetniki so sprejeli obvezno razlago člena Odloka o zazidalnem na-
črtu za območje urejanja Brezovca. Zazidalni načrt za to naselje dolo-
ča 59 gradbenih parcel za gradnjo prostostoječih individualnih stano-
vanjskih hiš in večnamenskega objekta za oskrbno-servisno dejavnost
naselja. Ker v odloku ni posebej definiran pojem individualna stano-
vanjska hiša in ker ne določa, koliko stanovanj je možno urediti v ob-
jektu, prihaja do različnih tolmačenj. 

”Posamezni investitorji nameravajo na območju naselja Brezovec
graditi objekte z več stanovanji - vila bloke, naselje pa je po osnovnem
konceptu zasnovano kot naselje individualnih stavb z visokim standar-
dom glede velikosti parcel in komunalne opremljenosti. Za gradnjo
večstanovanjskih stavb bi se tak koncept porušil, zaradi prevelikega
števila prebivalcev bi nastali problemi s parkiranjem, zunanjost objek-
tov bi se sčasoma spremenila in tako bi naselje dobilo drugačno celos-
tno podobo,” pojasnjujejo na Občini Medvode. Občinskemu svetu so
predlagali, da kot pristojen organ, ki je sprejel akt, sprejme še obvezno
razlago, da je dovoljena le gradnja individualnih stanovanjskih hiš, v
katerih je urejeno le eno stanovanje. Svetniki so takšno razlago brez
večje razprave tudi sprejeli.                                     Maja Bertoncelj

Občinski svetniki so obravnavali Pravilnik o
sprejemu otrok v Vrtec Medvode. Na predlog
statutarno pravne komisije so ga s podanimi
pripombami sprejeli po skrajšanem postopku.
S tem pravilnikom občina podrobneje ureja
postopek vpisa in sprejema otrok, določa se-
stavo in način dela komisije ter določa kriteri-
je za sprejem otrok v Vrtec Medvode.

Kriteriji za sprejem otrok so bili vključeni že
v pravilnik, ki ga je občinski svet sprejel pred
slabimi tremi leti, razlog za sprejem novega
pravilnika pa je v zakonodaji. Zakon o spre-
membah in dopolnitvah Zakona o vrtcih je na-
mreč v dosedanjo ureditev vnesel pomembne
spremembe v postopek vpisa in sprejema otrok
v vrtec in le-tega podrobneje uredil. Poleg do-
ločb pravilnika, ki so jih uskladili z zakonoda-
jo, je prišlo do nekaterih sprememb tudi pri
kriterijih za sprejem. Vsaka občina jih lahko
določi po svoje. 

Kateri so kriteriji za sprejem v Vrtec
Medvode in koliko točk prinesejo? 

1. Prebivališče (upošteva se ena izmed vari-
ant): otrok in oba starša imajo stalno prebiva-
lišče na območju občine Medvode (40 točk),
otrok v eno starševski družini ima skupaj s
staršem stalno prebivališče na območju Obči-

ne Medvode (40 točk), otrok in eden od staršev
ima stalno prebivališče na območju Občine
Medvode (20 točk); 2. Otrok je bil uvrščen in
sprejet na prednostni vrstni red v preteklem
letu in v vrtec ni bil sprejet, ker ni bilo prosto-
ra (15 točk); 3. Gre za sprejem dvojčkov, troj-
čkov ali za sprejem dveh ali več otrok iz iste
družine v istem šolskem letu (15 točk); 4.
Otrok živi v eno starševski družini (8 točk); 5.
Otrok obeh zaposlenih staršev, enega zaposle-
nega in enega študenta ali obeh študentov (7
točk); 6. V vrtec je že vključen otrokov soroje-
nec (3 točke); 7. Gre za družino z več otroki do

15. leta starosti: štirje otroci ali več (3 točke),
trije otroci (2 točki); 8. Starši ali eden od star-
šev s stalnim prebivališčem izven Občine
Medvode, je zaposlen na območju Občine
Medvode (2 točki). 

Kriteriji se upoštevajo, če je vpisanih več
otrok, kot je prostih mest. Takšna situacija je v
zadnjem obdobju tudi v medvoškem vrtcu. V
tem primeru o sprejemu na podlagi kriterijev
odloča tričlanska komisija, ki jo za dobo štirih
let imenuje župan, sestavljajo pa jo predstav-
nik delavcev vrtca, staršev in občinske uprave.

Maja Bertoncelj, foto: arhiv GG

Prednost za medvoške otroke
Nov Pravilnik o sprejemu otrok v Vrtec Medvode določa tudi kriterije za sprejem. 

Prednost imajo otroci iz medvoške občine.

Vpis otrok v programe predšolske vzgoje
Vrtca Medvode za šolsko leto 2011/2012
bo potekal od 14. do 31. marca. Obrazec
za vpis lahko dobite na upravi vrtca ali
na spletni strani Vrtca Medvode. Obra-
zec s prilogami lahko oddate po pošti ali
na upravi vsak dan od 8. do 14. ure, ob
sredah do 16. ure.

V prihodnjem šolskem letu naj bi bilo v Vrtcu Medvode nekaj več prostih mest, tudi na račun novega vrtca v
Smledniku, ki so ga že začeli graditi. 

Ne večstanovanjskim objektom v naselju Brezovec

Na območju urejanja Brezovca bo še naprej možno graditi le individualne 
enostanovanjske hiše.
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Kot vse kaže, bo občina Medvode vendarle
dobila zbirni center za ločeno zbiranje nene-
varnih odpadkov, ki ga mora urediti. Z aktiv-
nostmi so začeli v začetku lanskega leta, najza-
htevnejša pa je bila izbira lokacije. Po prever-
janju različnih možnosti se je, kot pojasnjujejo,
kot edina možna izkazala lokacija na Jeprci, na
območju gramozne jame, ki jo še vedno zasi-
pajo in kjer je center za predelavo gradbenih
odpadkov. 

Kot pravijo, je izbrana lokacija prometno
ustrezno dostopna, dovolj, a ne preveč je odda-
ljena od stanovanjskih naselij, območje je že
degradirano, zato s posegom ne bo povzročene
škode zaradi zmanjšanja pridelovalnih površin.
Poleg tega je zemljišče v lasti Občine Medvo-
de, kar pomeni tudi nižji strošek ureditve. Le-
tega bo nosil občinski proračun, vrednost inve-
sticije je ocenjena na slabih 188 tisoč evrov, z
zbirnim centrom pa naj bi upravljalo podjetje
Snaga. Projekt je bil preverjen tudi glede pose-
gov v naravo. Zapletlo pa se je, ko je Občina
Medvode na Upravno enoto Ljubljana, Izpo-
stavo Šiška, vložila vlogo za izdajo gradbene-
ga dovoljenja za gradnjo na tej lokaciji, ki je
opredeljena kot območje kmetijskih zemljišč.
Na njej je sicer dovoljena tudi gradnja za obči-
no pomembnih infrastrukturnih objektov, ki
jim zaradi posebnih lokacijskih zahtev ni mo-
goče določiti druge lokacije. Na Občini meni-
jo, da zbirni center sodi v to razlago, mnenje
Upravne enote pa je drugačno. Občinska upra-
va se je zato za obvezno razlago obrnila na ob-

činski svet, ki je pritrdil občinski upravi in
sprejel obvezno razlago, da zbirni center za lo-
čeno zbiranje nenevarnih odpadkov za občino
je pomemben infrastrukturni objekt. 

Šlo bo zgolj za ureditev asfaltiranega platoja
za postavitev komunalnih zabojnikov, v katerih
se bodo sortirali kosovni odpadki, ki jih izva-
jalec komunalne službe potem redno odvaža v
sklopu odvoza kosovnih odpadkov. Občani
bodo odpadke lahko pripeljali brezplačno. Nji-
hovo zbiranje je sedaj potekalo s kosovnim od-
vozom. Nekateri svetniki so izrazili mnenje, da
bi ta praksa morala ostati tudi po izgradnji cen-

tra na Jeprci. Dragan Djukić je opozoril še na
nevarne odpadke, kot na primer na azbestno
cementno strešno kritino, ki je v zbirnem cen-
tru ne bodo sprejemali: ”Pozdravljam gradnjo
zbirnega centra, skrbi me edino to, da se zade-
ve ne rešuje celovito. Problem so tudi nevarni
odpadki.” 

Občina bo zbirni center gradila na parceli ve-
likosti slabih 1800 kvadratnih metrov, na njej
pa bodo zabojniki in montažni objekt za spre-
jem, podobno kot ima sosednja Občina Škofja
Loka zbirni center urejen v Dragi.

Maja Bertoncelj

Znana lokacija za zbirni center
Občina Medvode bo zbirni center za ločeno zbiranje nenevarnih odpadkov uredila na Jeprci. 

Po preverjanju različnih lokacij se je ta izkazala kot edina možna.

Kratke iz tretje seje občinskega sveta

Imenovali člane Nadzornega odbora
Medvoški občinski svetniki so brez zapletov sprejeli sklep o imeno-

vanju članov Nadzornega odbora Občine Medvode, ki ga je predlaga-
la Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Nadzorni
odbor bo v tem mandatu deloval v sestavi Anton Pušar, Mitja Starman,
Majda Lenardič, Marjana Avguštin in Aleksandra Heinzer. 

Prešernova predsednica Sveta za preventivo in
vzgojo v cestnem prometu

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu ima predsednika in
sedem članov. Svetniki so na predlog Komisije za mandatna vprašanja,
volitve in imenovanja za predsednico imenovali Nado Prešeren, člani
pa so: Jože Omerzu, Tatjana Zajc, Tatjana Kernič, Stanka Grah, Mar-
jetka Pivec, Bojan Petek in Gregor Lojevec. 

Plan Holdinga tudi na odbor za komunalo
Svetniki so sprejeli spremembo akta o ustanoviteljskih pravicah in

ustanovitvi Sveta ustanoviteljev javnih podjetij, povezanih v Javni hol-
ding Ljubljana. Razlog za spremembe je v spremembi zakonodaje, ki
pa ne pomenijo manjšega vpliva občine pri odločitvah. Ta je že sicer
majhna, saj pri sprejemanju odločitev dvig roke medvoškega župana
pomeni le 3,84 odstotka glasov. Veliko večino ima seveda Mesna obči-
na Ljubljana, 87,32 odstotka glasov. Svet ustanoviteljev poslovnik o

delu sveta sprejme z 92-odstotno večino glasov. So pa svetniki na seji
sprejeli dodaten predlog, da mora župan z vsakoletnim planom Javne-
ga Holdinga v tistem delu, ki zadeva Medvode, seznaniti Odbor za ko-
munalne dejavnosti.

Parkirišča bodo prodali lastnikom stanovanj
Občinski svet je soglašal, da se sklenejo prodajne pogodbe, s kateri-

mi Občina Medvode kot lastnica zemljišča na treh parcelnih številkah
v Preski v skupni izmeri 39 kvadratnih metrov proda lastnikom stano-
vanj v stanovanjski stavbi na Kalanovi 1 in Kalanovi 3. Gre za tri po-
krita parkirna mesta v nizu pokritega parkirišča na Kalanovi ulici. Ob-
čina bo zemljišča prodala po vrednosti šestdeset evrov za kvadratni me-
ter. Ne bo pa prodala prvih dveh parkirnih mest z namenom, da se pre-
ko njiju po potrebi lahko uredi dostop do zemljišča za blokom. 

Peticija prebivalcev KS Katarina
Občinski svetniki so h gradivu za tretjo sejo dobili tudi peticijo pre-

bivalcev vasi Belo, Brezovica in Topol na območju KS Katarina, pod
katero je podpisanih 115 krajanov. Kot pojasnjujejo, so se za peticijo
odločili zaradi ignorance občinske uprave Občine Medvode in njenih
služb do prebivalcev KS Katarina. ”Kljub potrpežljivemu čakanju na
preučitev in odziv na naše predloge zadnjih osem let nismo dočakali
nobenih oprijemljivih odzivov. S peticijo želimo lokalno politiko opo-
zoriti tudi, da bi bilo potrebno naši krajevni skupnosti v prihodnje na-
meniti več vsebinske pomoči in finančnih sredstev za reševanje komu-
nalne infrastrukture,” so med drugim zapisali. M. B.

Zbirni center bo na območju gramozne jame na Jeprci. 
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Slovenska demokratska stranka ima v občin-
skem svetu občine Medvode največ svetnikov,
pet. Ena izmed njih je Saša Rožič, predsednica
Občinskega odbora SDS Medvode, ki je bila
na lanskih lokalnih volitvah v občinski svet iz-
voljena prvič.
Se lahko uvodoma na kratko predstavite?

”Sem rojena Ljubljančanka, v Medvodah, na-
tančneje v Preski, živim zadnjih petnajst let.
Delala sem v bančništvu, dobro leto pa sem v
pokoju. Sem poročena, imam dve hčeri in sina
ter štiri ljubke vnučke. Letos bom dopolnila
šestdeset let.”
Kako to, da ste se odločili za vstop v politiko?

”V mladosti me politika ni preveč zanimala,
drugače pa je bilo po osamosvojitvi. Dobiti
svojo državo je zagotovo eden največjih do-
godkov v zgodovini naroda. Kmalu po osamo-
svojitvi sem se včlanila v SDS, ki mi je naj-
bližja stranka. Po selitvi v Medvode sem po-
stala aktivna v medvoškem odboru. Dr. Ivan
Vivod, ki je bil takrat predsednik OO SDS
Medvode, me je povabil v Izvršilni odbor
stranke. Od takrat sem na lokalnih volitvah
vedno kandidirala v občinski svet, lansko leto
pa sem bila na listi SDS v tretji volilni enoti pr-
vič izvoljena za svetnico.”
Kakšen bo vaš način dela v občinskem svetu?

”Trudila se bom delati v dobro vseh občank
in občanov Medvod, ne glede na starost, spol,
poklic, politično in versko pripadnost. Zame je
vsak človek dragocenost. Podpirala bom vse
dobre projekte, predvsem gospodarskega raz-
voja občine, ki bodo zagotavljala nova delovna
mesta z dodano vrednostjo na zaposlenega ozi-
roma produktivnost. Sledila bom tudi našim
predvolilnim obljubam in se zavzemala za
uresničitev te-teh.”
Kakšen je za vas dober svetnik?

”Delati mora za blaginjo in dobro počutje
vseh občank in občanov Medvod, mora biti

pošten, aktiven in znati tudi poslušati. Sem
bolj pristaš manj govorjenja, ker od tega ljudje
nimajo prav dosti, če se zadeve ne uresničuje-
jo in realizirajo.”
Ste aktivni še na katerih drugih področjih v
občini?

”Od leta 2008 sem predsednica Občinskega
odbora SDS Medvode. V tem mandatu sem
predsednica Odbora za družbene dejavnosti in
članica Odbora za urejanje prostora in ekologi-
jo. Sem tudi članica Sveta Zdravstvenega
doma Medvode, bila pa sem tudi v Svetu
Osnovne šole Preska.”

Kaj v občini najbolj pogrešate?
”Že v našem volilnem programu smo našteli

vse, kar bi se v Medvodah moralo narediti in
urediti. Najbolj bi izpostavila ustanovitev sred-
nje šole, ki bi dala mestu Medvode poseben
pečat. Šola bi pozitivno vplivala tudi na širšo
okolico Medvod in njen razvoj. Osebno najbolj
pogrešam urejeno središče Medvod z manjšo
tržnico in parkom. Ne želim nič razkošnega,
nobenih veličastnih stavb, ampak neko prijetno
središče in zbirališče občanov, da Medvode ne
bi postale le spalno mesto.”
Vaše pozitivne in negativne lastnosti?

”To je težko vprašanje, saj je sebe najtežje
oceniti. Za pozitivne lastnosti bi si štela poš-
tenost, racionalnost, komunikativnost, vztraj-
nost, pokončnost, za negativno pa morda trmo,
vendar ne za ceno z glavo skozi zid.”
Kako preživljate prosti čas?

”Najraje imam morje, zato izkoristim vsak
trenutek, da se podam na obalo, tako poleti kot
pozimi. Ko imam čas, se usedem za računalnik,
rada pa imam tudi kolesarjenje in plavanje.” 
Na kateri dosežek v življenju ste najbolj 
ponosni?

”Bilo je več manjših in večjih dosežkov v
mojem življenju, na katere sem lahko ponosna.
Težko pa bi ocenila, kateri je največji. Lahko
rečem, da je največji skupek vseh.”
Za konec še vprašanje o aktualni tematiki v
vašem kraju: kaj je največji problem vašega
kraja in kako bi ga rešili?

”Osredotočila se bom na Presko, kjer živim.
Najpomembnejše se mi zdijo naslednje stvari:
dokončanje kanalizacije, dokončanje športne-
ga poligona Bonovec, dozidava in širitev vrtca
v Preski, širitev pokopališča v Preski, vzdrže-
vanje cest in pločnikov ter ureditev parkirišč 
na Kalanovi, problem, na katerega že dolgo
opozarjajo tamkajšnji stanovalci.”

Maja Bertoncelj

V politiko po osamosvojitvi
Predstavljamo nove obraze v medvoškem občinskem svetu: Saša Rožič, svetnica SDS 

in predsednica občinskega odbora te stranke. 

Saša Rožič si želi, da bi Medvode dobile tudi srednjo šolo.

OBČINA MEDVODE
ŽUPAN
Cesta komandanta Staneta 12
1215 Medvode

Datum: 13. 1. 2011

JAVNI POZIV
za predlaganje članov Komisije za priznanja 

Občine Medvode

Na podlagi Odloka o priznanjih Občine Medvode (Uradni list RS, št. 92/2000)
pozivam občanke in občane Medvod, da v Komisijo za priznanja predlagate 
občanke in občane Medvod, ki so zaradi svojega strokovnega znanja in 
ugleda v občini primerni za odločanje o podelitvi priznanj. 

Vaše predloge pričakujem do 31. marca 2011, na naslov Občina Medvode, 
Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode ali po elektronski pošti, na 
naslov mirjam.malovrh@medvode.si.

ŽUPAN
Stanislav Žagar

I Z J A V A

Spodaj podpisani 

___________________________________________, 

stanujoč

___________________________________________,

se strinjam z imenovanjem za člana Komisije 
za priznanja Občine Medvode, v mandatu od julija
2011 do julija 2015. 

Datum: 

______________________  

Podpis:

_____________________



Ljudje in dogodki

10 - S O T O Č J E

Na Policijski postaji Medvode so že pred ča-
som zaključili poročilo za leto 2010, v katerem
so zajeti podatki z območja, na katerem deluje
PP Medvode, torej iz občin Medvode in Vodi-
ce. Več o delu policije in statistiki za leto 2010
je povedal mag. Simon Slokan, komandir 
Policijske postaje Medvode.

Pogovor začniva pri statistiki zaposlenih
na Policijski postaji Medvode. Koliko vas je?

”Na Policijski postaji Medvode nas je zapo-
slenih 26. Bistvena sprememba, ki je bila uve-
dena, je, da je dežurni policist na policijski po-
staji med 7. in 15. uro, policisti pa so dejansko
24 ur na terenu. S tem smo se želeli približati
ljudem in dejansko biti več na terenu.”

Je leto 2010 v čem posebej izstopalo?
”Ni izstopalo po kakšnih večjih, specifičnih za-

devah. Statistika pa je pokazala, da se je poveča-
lo število prometnih nesreč in področju prometne
varnosti bomo letos dali še večji poudarek.”

Ste imeli kakšno večjo akcijo?
”Sodelovali smo v različnih aktivnostih, pove-

zanih s policijskim delom na območju celotne
Policijske uprave Ljubljana. Dva policista sta
tudi pripadnika posebnih policijskih enot. Na
našem območju pa je bila v jesenskem času ena
izmed večjih iskalnih akcij pogrešane osebe v
zadnjem obdobju. V dveh dneh je sodelovalo
220 ljudi iz različnih institucij in prostovoljcev.”

Kakšna je prometna varnost?
”V letu 2010 se je prometna varnost na ob-

močju PP Medvode v primerjavi z letom 2009
na podlagi razpoložljivih statističnih podatkov
poslabšala, predvsem zaradi več prometnih ne-
sreč. Obravnavanih je bilo za 19,2 odstotka več
prometnih nesreč s telesnimi poškodbami. Na
območju enote je bilo 176 prometnih nesreč,
49,2 odstotka več kot leta 2009. Pri tem so tri
osebe, lani dve, izgubile življenje, 16 oseb je
bilo hudo in 61 lažje telesno poškodovanih.

Na področju prometne varnosti izstopa ob
prometnih konicah preobremenjenost Gorenj-
ske ceste v Medvodah v smeri proti Mednemu.
Omenjena obremenjenost je sicer od odprtja
predora Šentvid manjša, kljub temu pa občas-
no še prihaja do zastojev v prometu. Stanje
prometa ocenjujemo kot neugodno. Imamo na-
mreč večje število prometnih nesreč, več po-
škodovanih. V letu 2010 sta bili dve prometni
nesreči, v katerih so umrle tri osebe. Ob tem je
potrebno poudariti, da gre v omenjenem pri-
meru za dva nevarna odseka: eden je Polje pri
Vodicah, drugi pa glavna cesta Medvode -
Kranj na odseku Medvode - Jeprca.”

Kako je na področju kriminalitete?
”V letu 2010 je Policijska postaja Medvode

obravnavala 978 (leto prej 898) kaznivih dejanj.
Pri tem je bilo preiskanih 546 (leta 2009 435)
kaznivih dejanj, kar predstavlja 55,8-odstotni
delež. Državnemu tožilstvu je bilo poslanih 576
kazenskih ovadb, 136 poročil v dopolnitev ka-
zenske ovadbe in 169 poročil o dejanjih, za ka-
tere nismo ugotovili elementov za podajo ka-
zenske ovadbe. Pri preiskovanju kaznivih dejanj

je bilo ovadenih 116 oseb, kar predstavlja 11,5-
odstotni padec. Med ovadenimi osebami prevla-
dujejo osebe iz starostne skupine od 31 do 40
let. Ovadenih jih je bilo 30. Obravnavali smo 19
(leta 2009 27) kaznivih dejanj s področja kazni-
vih dejanj zoper življenje in telo.”

Na čem je temeljilo vaše delo na tem po-
dročju v preteklem letu?

”V letu 2010 je naše delo na področju krimi-
nalitete temeljilo na problematiki premoženj-
ske kriminalitete, katere struktura se ni bistve-
no spremenila. Še vedno prevladujejo kazniva
dejanja premoženjske kriminalitete, med kate-
rimi izstopajo predvsem kazniva dejanja tatvin
in velikih tatvin, v preiskovanje katerih smo
usmerili največ dela. Zahtevnost preiskovanja
kaznivih dejanj se iz leta v leto dviguje, storil-
ci na vse načine skušajo prikriti svoja dejanja,
ob tem pa uporabljajo tudi najnovejše tehnolo-
ške dosežke. Prav tako postaja vse zahtevnejše
preiskovanje gospodarske kriminalitete. V zad-

njem obdobju ugotavljamo povečan porast
kaznivih dejanj vlomov na celotnem območju,
specifika enote pa je, da je v središču tranzita
med Gorenjsko in Osrednjo Slovenijo. Tako na
območje enote prihajajo storilci, ki gredo na-
prej proti Ljubljani in obratno.” 

Če pogledamo v številkah?
”Obravnavali smo 584 kaznivih dejanj zoper

premoženje ali za 2,8 odstotka več kot v ena-
kem obdobju lanskega leta. Večina kaznivih
dejanj zoper premoženje je v upadu, razen 
kaznivih dejanj drzne tatvine. Pri tem največji
porast beležimo pri kaznivih dejanjih klasične
goljufije, ki so v porastu za 780 odstotkov. Ob-
ravnavali smo jih 88. V porastu so tudi zatajit-
ve, za 33,3 odstotka. Obravnavali smo jih 24.
Vsa ostala kazniva dejanja pa so v upadu, tudi
vlomi, in sicer za 16,8 odstotka. Obravnavali
smo jih 198, leto prej 238. Preiskanih je bilo
167 kaznivih dejanj ali 28,6 odstotka, kar je 
nekaj več kot leta 2009.”

Več prometnih nesreč
Na območju Policijske postaje Medvode je bilo lani 176 prometnih nesreč, 

to je kar za 49,2 odstotka več kot leta 2009. 

Simon Slokan, komandir Policijske postaje Medvode

Prometna varnost se je zaradi porasta števila prometnih nesreč poslabšala. 
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Ljudje in dogodki, oglas

Tomaž Luštrek, s.p.
Ladja 30, Medvode
Tel.: 01/36 - 17 - 500

AKCIJA LETNIH
AVTOPLAŠČEV

AVTOKLEPARSTVO - 
AVTOMEHANIKA
AVTOLIČARSTVO - 
VULKANIZERSTVO
AVTOOPTIKA

- 175/65R14 FULDA ECOCONTROL 82T 38,65 EUR
- 195/65R15 FULDA CARAT PROGRESSO 91H 48,70 EUR
- 195/65R15 GOODYEAR EfficientGrip 91H 56,50 EUR
- 205/55R16 GOODYEAR OptiGrip 91V 71,30 EUR
- 205/55R16 MICHELIN PilotSport 3 91V 81,84 EUR C
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Kaj svetujete občanom: kako naj reagira-
jo v primeru, če pride do vloma?

”Vlomi v stanovanja in tudi druge objekte (vo-
zila, skladišča, itd) so dejansko pogosti. Naše
območje je specifično iz tega vidika, da je veli-
ko novih hiš oziroma objektov, prav tako pa je
pomembno dejstvo, da imamo na našem ob-
močju Šmarno goro in del Polhograjskega hri-
bovja, kamor dnevno zahajajo obiskovalci. Za-
radi tega tedensko obveščamo vse obiskovalce
in tudi lastnike hiš, naj zavarujejo svoje premo-
ženje tako, da vrednejših predmetov ne puščajo
na vidnih mestih, stanovanjske hiše naj zavaru-
jejo tudi, ko jih ni doma. Svetujemo, da v tem
času kakšen izmed sosedov, sorodnikov, prijate-
ljev redno zahaja k hiši, prazni naj nabiralnike,
prižiga luči, itd. S tem lahko prispevamo, da od-
vrnemo pozornost morebitnih storilcev, ki se na
vlome pripravljajo, in če ugotovijo, da bi lahko
kdo bil v določenem času doma, se jih izogiba-
jo. Če pa že pride do vloma, naj oškodovanci na
kraju ničesar ne prijemajo ali spreminjajo, čim
prej naj pokličejo policijo in zadevo prijavijo.”

Je kaj sprememb pri problematiki s po-
dročja prepovedanih drog?

”Ugotavljamo, da ne odstopamo od statistič-
no primerljivih občin, je pa potrebno poudari-
ti, da smo v omenjeno področje dejansko
usmerjali velik del policijskega dela, zaradi če-
sar imamo povečano število zasegov prepove-
dane droge in povečano število ukrepov, tako
na področju prekrškov kot kaznivih dejanj.”

Kako je s kršitvami javnega reda in miru?
”Obravnavali smo 282 kršitev predpisov o

javnem redu ali 22,7 odstotka več kot v prete-
klem letu. Kršitev zakona o varstvu javnega
reda in miru je bilo 149 ali 34,6 odstotka več,
kršitev drugih predpisov pa 133, 24,3 odstotka
več. Pravočasno, načrtovano in organizirano
delo policije je prispevalo k razmeroma ugod-
nemu stanju na tem področju. Posebna pozor-
nost je bila namenjena varovanju človekovih
pravic in svoboščin pri odvzemih prostosti, za-
gotavljanju ustrezne ravni varnosti državljanov
ter obravnavanju kršitev, povezanih z nasiljem
v družini. Policisti so sodelovali tudi s pristoj-
nimi inšpekcijskimi službami pri preprečeva-
nju prodaje in ponudbe alkoholnih pijač otro-
kom in mladoletnikom, pri ugotavljanju kršitev
po Zakonu o zasebnem varovanju, delu na
črno, uporabi pirotehnike, orožja, itd.

Naše delo na tem področju so zaznamova-
le predvsem kršitve na javnem kraju, veliko
število kršitev pa se je pripetilo v zasebnem
prostoru, kar je novost glede na pretekla 
leta. Velik poudarek smo dali tudi kršitvam na
javnem kraju, kršitvam na javnih prireditvah in 
medvrstniškemu nasilju. Izvedli smo veliko
preventivnih aktivnosti.”

Katere preventivne aktivnosti boste izva-
jali letos?

”Tudi letos bomo izvedli nekaj večjih preven-
tivnih aktivnosti, ki bodo usmerjene v različne
skupine: šolski otroci, mladostniki, starostniki,
vozniki motornih vozil, itd. Področje preven-
tivnega dela je za Policijo zelo pomembno. 
S tem lahko pripomoremo k izboljšanju in
osveščanju posameznih težav, ki se jih veliko-
krat sploh ne zavedamo. Bomo pa ob tem 
sodelovali z različnimi institucijami, društvi in
organizacijami, ki delujejo na našem območju,
in sicer vse v smislu boljšega in učinkovitejše-
ga dela.” Maja Bertoncelj

Pomagajmo žabicam
V Društvu Žverca si želijo čim več prostovoljcev, ki bi sodelovali v

četrti akciji Pomagajmo žabicam v Hrašah, ki se bo začela v kratkem.

”Pred štirimi leti smo orali ledino, ljudje so
se nam smejali, okrog deset prostovoljcev nas
je bilo skoraj nemočnih na dvokilometrskem
cestnem odseku, saj je bilo kljub naši pomoči
še vedno ogromno število dvoživk povoženih.
Prvo leto smo prenesli tri tisoč dvoživk. Lani,
v tretji akciji, smo z veliko večjo udeležbo
prostovoljcev in prvič z uporabo zaščitnih
ograj za dvoživke rešili že dobrih osemnajst ti-
soč dvoživk,” je povedala Zala Prevoršek,
predsednica Društva Žverca. V društvu bodo
letos že četrtič organizirali akcijo Pomagajmo
žabicam v Hrašah. Začela se bo v kratkem, ko
se bodo dvoživke odpravile na selitveno pot, ki
jo v Hrašah prečka prometna cesta. 

Želijo si, da bi se akcije udeležilo čim več
prostovoljcev, ki bi dvoživke prenesli čez cesto
v smeri proti vodnim območjem, kjer bodo
odložile mrest. Obvezna oprema prostovoljcev
je dobra svetilka, vedro in odsevni jopič, pri-
poročljiva pa je še obutev in obleka za mokre
razmere. Vse zainteresirane, ki bi bili priprav-
ljeni pomagati, prosijo, da se jim oglasite

preko e-pošte zabe@zverca.si. Več o akciji si
lahko preberete na njihovi spletni strani
www.zverca.si, kjer bodo redno obveščali o
začetku in poteku akcije. Trajala bo predvido-
ma štirinajst dni, vsak večer med 18. in 21. uro.
Društvu Žverca bo pri letošnji akciji pomagal
tudi Zavod RS za varstvo narave, nekaj zaščit-
nih ograj za dvoživke pa jim bo posodil tudi
Center za kartografijo favne in flore, skupaj z
Društvom za preučevanje dvoživk in plazilcev.

Maja Bertoncelj

V Društvu Žverca si tudi letos želijo čim več prostovoljcev. Lani so čez cesto prenesli osemnajst tisoč dvoživk.



Občni zbor medvoških upokojencev
Društvo upokojencev Medvode je imelo 26. februarja letni volilni

občni zbor. Predsednica še naprej ostaja mag. Marija Tome. V letu
2010 je bilo število članov društva 1204, in sicer 437 moških in 768
žensk. V društvu bodo še naprej izvajali ustaljene aktivnosti, trudili
pa se bodo še za nove.

V predlogu programa dela za leto 2011 je več točk, med njimi tudi
zagotavljanje finančnih, materialnih in prostorskih pogojev za uresni-
čevanje programov dejavnosti, tudi za projekt ”Dnevni center”, raz-
voj programov ter delovanja društva pet dni v tednu, od ponedeljka
do petka. V okviru prostorskih pogojev želijo urediti dohod za inva-
lide, preurediti obstoječe sanitarije za moške, usposobiti in registrira-
ti ”mini kuhinjo” ter pridobiti parkirni prostor. 

Nadaljevali bodo z dejavnostmi v okviru projekta ”Starejši za višjo
kakovost življenja doma”, ki ga vodi Zveza Društev upokojencev Slo-
venije. Sodelovali bodo pri organizaciji tradicionalnega srečanja treh
društev upokojencev iz občine, člani se bodo še naprej udejstvovali
na športnem področju in na področju rekreacije. Ostajajo tudi različ-
ni krožki, kot na primer slikarski, ročna dela. Organizirali bodo izle-
te po Sloveniji, pa tudi zunaj meja. Pripravljajo pa se tudi na prazno-
vanje 60-letnice delovanja društva. 

Med novimi akcijami, ki so se dobro uveljavile, je akcija ”Podarim-
dobim”, ki jo bodo pripravili tudi letos. Poudarjajo pa še sodelovanje
z drugimi ustanovami v občini in skrb za izobraževanje svojih članov
na različnih področjih. Maja Bertoncelj

Ljudje in dogodki
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Projekt ohranjanja kulturne dediščine
”Gradiva kulturne dediščine propadajo, zato je potrebno poskrbeti za njihovo odkrivanje in ustrezno zaščito

pred pozabo zdaj,” poudarjajo sodelujoči v projektu za ohranitev kulturne dediščine.

KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ

Čisto je lepo.

Pravočasno in učinkovito obveščanje je še posebej pomembno
v primerih, ko je oskrba s pitno vodo motena. 
Zato vas vabimo, da se prijavite na brezplačno obveščanje po
e-pošti ali SMS sporočilih.

Obiščite našo spletno stran www.komunala-kranj.si in 
izpolnite obrazec ”Prijava na obvestila”. 
Vašo prijavo nam lahko sporočite tudi po e-pošti na naslov
info@komunala-kranj.si ali pisno na naslov Komunala Kranj,
d. o. o., Ulica Mirka Vadnova 1, 4000 Kranj. 

V občini Medvode poteka pro-
jekt za ohranitev kulturne dedišči-
ne, katerega vodja in koordinator
je Boris Primožič, pomaga pa mu
Andrej Petek. Tehnično realizaci-
jo omogoča Občina Medvode.
”Cilj projekta je, da se poišče do-
kumentarno gradivo (razglednice,
fotografije, drugi dokumenti,
stavbna dediščina in predmeti), ki
so pomembni za prikaz določene-
ga zgodovinskega obdobja ali do-
godka. Vpisalo se bo v evidenco,
reproduciralo in arhiviralo (repro-
dukcija - dvojnik se hrani v arhi-
vu, original se vrne lastniku).
Zbrano gradivo bo tudi prikazano
na internetu v nekomercialni na-
men,” je uvodoma pojasnil Boris
Primožič.

Ker želijo priti do čim več obsto-
ječega gradiva, so se povezali z

organizacijami, preko katerih so
lažje organizirali zbiranje gradiv v
širšem obsegu: z Osnovno šolo
Medvode, Društvom upokojencev
Medvode, v dogovoru pa so tudi s
knjižnico. ”Gradiva kulturne de-
diščine nezadržno in nepovratno
propadajo, zato je treba poskrbeti
za njihovo odkrivanje in ustrezno
zaščito pred pozabo zdaj. Želimo,
da projekt ostane permanenten, to-
rej da postane zbiranje in zaščita
gradiv stalen proces in ne enkratna
akcija, kot smo jih že imeli v pre-
teklosti. Projekt ima le omejeno
vrednost, če so rezultati shranjeni
v arhivu, zato je eden izmed ciljev
projekta tudi objava na svetovnem
spletu. Računamo na to, da bodo
zbrana gradiva pomagala tudi šo-
larjem in ostalim pri spoznavanju
kraja,” je dejal Andrej Petek.

Vsi, ki doma hranite kakršno-
koli dokumentarno gradivo, ga
lahko posredujete preko e-pošte 
kulturnadediscina@fotobore.com.
Sodelujoči v projektu si želijo tudi
povezovanja z drugimi v občini, ki

se trudijo pri zbiranju kulturne de-
diščine. To namreč ni edini pro-
jekt. Predstavili smo že zbiranje
filmskega gradiva, zbiranje pa 
poteka tudi v Goričanah. Maja
Bertoncelj, foto: Edo Primožč

Zbilje okrog leta 1968

HORMANN 
UGODNA CENA 

GARAŽNIH VRAT,
M-vodoravni motiv,

woodgrain, RAL 9016, 
vklj. motorni pogon, 

montaža in 8,5% DDV

že od 888 €
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Evropsko leto prostovoljstva je nevladnim
organizacijam prineslo dolgo pričakovani Za-
kon o prostovoljstvu, ki predstavlja pomemben
mejnik v procesih organiziranja prostovoljstva.
Zakon o prostovoljstvu opredeljuje pojme in
postavlja minimalne standarde organiziranja
prostovoljstva ter prinaša spodbude.

Slovenska filantropija, Združenje za promo-
cijo prostovoljstva, skupaj z lokalnimi soorga-
nizatorji pripravlja javne predstavitve, na kate-
rih bodo predstavnikom prostovoljskih organi-
zacij predstavili zakon, njegove pozitivne po-
sledice, pa tudi nove administrativne izzive, za
katere so že pripravili rešitve. Predstavitev bo
tudi v Medvodah. Ob tej priložnosti smo se po-
govarjali z Vido Bališ iz Goričan, ki je prosto-
voljka že vrsto let, sodelovala pa je tudi v sku-
pini za pripravo zakona.

Lahko na kratko predstavite vaše doseda-
nje delo na področju prostovoljstva?

”Včasih se o prostovoljstvu ni toliko govori-
lo, tako da se sploh nisem zavedala, da števil-
ne delovne ure opravljam kot prostovoljka. Re-
klo se je, da greš na delovne akcije, ki so več-
inoma potekale pod okriljem SZDL-ja. Če se
to lahko jemlje za prostovoljstvo, sem zraven
že od leta 1980. Začelo se je z akcijami grad-
nje telefonskega omrežja, kasneje dopolnjene-
ga še s kabelsko televizijo na področju sedanje
občine Medvode. Moj začetek prostovoljstva,
kakršnega imamo v mislih danes, pa se je zgo-
dil pred devetimi leti, ko sem postala tajnica
Turistične zveze Medvode. To je povsem pros-
tovoljno delo.”

Kaj vam pomeni, da nekaj brezplačno na-
redite v dobrobit družbe? 

”Prostovoljstvo mi pomeni izziv. Ne lotim se
kar vsakega prostovoljstva. Izberem tistega, ki se
dotika širših problemov in za katere mislim, da
so rešljivi. Takrat se vključim, ker hočem sprem-
ljati situacijo od znotraj in ne kritizirati, zakaj
nekaj ni urejeno, kot to počne veliko ljudi.”

Vključili ste se v pripravo zakona o prosto-
voljstvu. Ste tudi članica Slovenske filantro-
pije, Združenja za promocijo prostovolj-
stva?

”Članica Slovenske filantropije nisem, v sku-
pini za pripravo zakon sem bila kot predstavni-
ca Turistične zveze Slovenije. Razlog, da sem
se odločila za sodelovanje, je bil leta 2007
sprejeti Zakon o društvih, ki je ”delal red” med
društvi. Ko sem ugotovila, da zaostruje pogoje
dela, društva destimulira, smo se medvoške
zveze organizirale in z odprtim pismom in po-
zivom k sprejetju Zakona o prostovoljstvu, o
katerem se je tedaj že govorilo, morda tudi
malo pospešile dogajanje.”

Vas je med pripravo zakona kaj s področja
prostovoljstva še posebej presenetilo?

”Presenetil me je podatek, koliko vrst prosto-
voljstva obstaja, pa tudi to, da se imajo eni bolj
za prostovoljce od drugih. Ugotovila sem, da s
tem, ko si član oz. plačuješ članarino nekemu
društvu, še nisi avtomatično prostovoljec. Po

zakonu in tudi našem prepričanju je prostovo-
ljec sicer vsakdo, čeprav prispeva samo eno
uro, vendar se v tem primeru ne uvršča pod
organizirano prostovoljstvo in določila zakona.
Prostovoljec v tem smislu postaneš, ko letno
narediš vsaj štiriindvajset delovnih ur.” 

Kako se bodo beležile ure?
”Skupina pripravlja tudi katalog, ki bo nava-

jal vse smeri prostovoljnega dela in bo v po-
moč tako tistim, ki so že prostovoljci, kot ti-
stim, ki to še želijo postali. Vse bo zabeleženo
v tem katalogu in vsi prostovoljci v njem bodo
enakovredni. Vsa podrobna navodila bodo sle-
dila in mislim, da ima vsako društvo tudi pros-
tovoljca, ki bo evidence z veseljem izpolnjeval.
Številna društva imajo takšno prakso že se-
daj.”

Zakon torej prostovoljcem prinaša veliko? 
”Je velika novost. Po regijah že organizirajo

njegove predstavitve, v državni službi pa pri-
pravljajo ustrezne podzakonske akte in ustrez-
ne obrazce. V Medvodah smo dogovorjeni, da
bomo predstavitev pripravili na TV Medvode.”

Kaj je bistvo zakona?
”Bistvo zakona je legalizacija prostovoljstva,

ki postaja pomembna družbena vrednota.
Opredeljuje status prostovoljca, mu zagotavlja
varnost, enakopravnost, mu omogoča izobra-
ževanje, mu vrača dejanske stroške, ki jih ima
zaradi opravljanja prostovoljnega dela (ne pa
tudi plačilo dela), omogoča nagrado za izjem-
ne dosežke in varuje uporabnike. Zakon zave-
zuje državo in občine za ustrezno finančno

podporo pri organizaciji prostovoljstva in
spodbujanje le-tega. Zavezuje pa tudi prosto-
voljske organizacije, ki se bodo odločile in se
vpisale v vpisnik prostovoljnih organizacij - za
vodenje evidenc opravljenih ur, ki se bodo po
posebni metodologiji ovrednotile, za podajanje
poročil o prostovoljstvu. Ovrednotene ure
bodo kot lastna udeležba upoštevane tudi pri
pridobivanju denarja za projekte. Uporabila jih
bo tudi statistika. Vpis v vpisnik pa ni obvezen
in če se društvo zanj ne bo odločilo, bo poslo-
valo kot doslej.”

Poenostavljeno povedano ...
”Zveza, društvo se lahko prijavi na razpis za

sofinanciranje projekta. Del denarja zanj je
morala zagotoviti sama. Tudi sedaj bo tako, le
da bo lastni delež lahko prispevala s prostovolj-
nimi urami. Delo prostovoljca bo upoštevano v
projektu.”

Kakšen je vaš pogled na prostovoljstvo v
Medvodah?

”Pogrešam koordinacijo med društvi oziro-
ma zvezami. Mislim, da smo si bolj konkuren-
ca kot partnerji, kar se še posebej pokaže pri
sprejemanju občinskih proračunov. Skupaj pa
stopimo v času čistilne akcije, ki jo letos zno-
va organizira Turistična zveza Medvode, ki se
je pridružila projektu Dan za spremembe, ki ga
vodi Slovenska filantropija. Pričakujemo ustre-
zen odziv, vodenje evidence opravljenih ur in
pobranega materiala. Še več podrobnosti na
temo prostovoljstva dobite na spletni strani
www.prostovoljstvo.org.” Maja Bertoncelj

Prostovoljstvo ji predstavlja izziv
Vida Bališ iz Goričan je že dolga leta prostovoljka. Sodelovala je tudi v skupini za pripravo Zakona 

o prostovoljstvu, ki je bil sprejet pred kratkim. Kaj prinaša prostovoljcem?

Vida Bališ je kot prostovoljka zadnja leta dejavna predvsem v medvoškem turizmu.
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Reportaža 

Pretekli konec tedna je bil po številnih krajih
v znamenju pustovanja, tudi v Medvodah. V
organizaciji Občine Medvode in Zavoda za
šport in prireditve Medvode je v športni dvora-
ni potekalo tradicionalno dvodnevno pustova-
nje. Obisk je bil še večji kot pretekla leta. Pust-
ne šeme so se očitno že dodobra navadile na
pustovanje v Medvodah. Prišle so iz različnih
koncev Slovenije. Nekatere so bile zares izvir-
ne. V soboto je bil pustni ples z Yohubando,
nedeljsko popoldne pa je bilo namenjeno otro-
škemu pustovanju. Začelo se je s povorko od
krožišča na Klancu proti Športni dvorani Med-
vode, kjer se je nadaljevalo z rajanjem z Ober’s
Bandom. Otroci so iskali tudi skriti zaklad z
gusarjem Pižamnikom. V torek so pustovali na
različnih lokacijah v občini, v sredo pa je sle-
dil še pokop pusta. Upamo, da je pustnim še-
mam uspelo odgnati zimo in priklicati pomlad.
V fotoreportaži si lahko ogledate dogajanje z
dvodnevnega pustovanja v Športni dvorani
Medvode in morda dobite idejo, v kaj se boste
našemili za prihodnjega pusta.

Maja Bertoncelj 

Pustne šeme odganjale zimo
V Medvodah dobro obiskano dvodnevno pustovanje, torkova rajanja in sredin pokop 

pusta z upepelitvijo.

Po številnih televizijskih nastopih v devetdesetih letih prejšnjega stoletja je v 
Medvode prišla pustovat tudi skupina Snorčkov iz Škofje Loke. 

Na plesišču v športni dvorani se je znašla cela čreda backov Jonov.  

Zmagovalci med skupinskimi maskami so postali Galci in Rimljani iz Medvod. V nedeljo so v športni dvorani pustovali otroci. Za zabavo je skrbel Ober’s Band,
na pomoč pa jim je priskočila tudi indijanka Zala. 

Sobotno pustovanje je bilo zelo dobro obiskano, plesišče je bilo ves čas polno.
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Reportaža, oglas 

Informacije in prijave:
Razvojna agencija Sora d.o.o.

Oddelek turizem (LTO)
Kidričeva cesta 1a
4220 Škofja Loka
 T: 04 517 06 00
M: 051 427 827 
F: 04 517 06 05

E: info@lto-blegos.si
W: www.lto-blegos.si

Srednjeveška poroka
Grajska poroka
Mestna poroka

Poroka na mestnem vrtu

Izmenjajta svoji zaobljubi v srednjeveškem mestu

Komisijo so navdušili tudi nuna, gusar, i-pod ... ... in semaforja. 
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Ideja, ki si je prislužila nagrado za skupinsko masko: Vikrška rampa. Še nekaj šem, ki so dobile nagrade in za letos pustu pomahale v slovo.

Fo
to

: M
aj

a 
Be

rto
nc

el
j

Fo
to

: M
aj

a 
Be

rto
nc

el
j



Ljudje in dogodki
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NA VEČJE KOLIČINE NUDIMO 

10% POPUST.

Zlatarstvo Luka Trtnik s.p., Polje
17, Ljubljana-Polje

ZAUPAJTE ZLATARSKIM 
MOJSTROM! 

DELOVNI ČAS:
PON. - PET.: 9. - 18. ure
SOBOTA: 9. - 12. ure

Seškova c. 9
1215 Medvode, 
tel.: 01/361 1694

www.zlatarstvo-trtnik.si

NOVI MODELI
POROČNIH PRSTANOV!

ROČNO DELO!

Popravek
V februarski številki Sotočja je pri

članku o občinski prireditvi ob sloven-
skem kulturnem prazniku prišlo do ne-
ljube napake. Pri imenih nagrajencev,
napisanih pod sliko, sem napačno zapi-
sala ime predsednika Lovskega pevskega
zbora Medvode. Pravilno je Robert Gart-
ner, ki je nagrado prevzel v imenu celot-
nega zbora. Gartner je sedaj že nekdanji
predsednik Lovskega pevskega zbora
Medvode. Novi predsednik je Marko Ko-
račin. M. B.

Prva predstava Fofitéja
Dramska sekcija decembra ustanovljenega KUD Fofité (foto, film,

teater) se je predstavila s svojo prvo produkcijo: komedijo zmešnjav
Kaj je videl batler. Ugleden psihiater skuša prevarati svojo soprogo,

zgodba pa se zaplete.

Komedijo Kaj je videl batler angleškega dra-
matika Joe Ortona so na odru Kulturnega
doma Medvode premierno predstavili 4. mar-
ca, ponovitvi pa sta bili 6. in 8. marca. Občin-
stvo v polni dvorani je bilo navdušeno in z 
velikim aplavzom nagradilo igralce: Sandro
Debelak (v vlogi Geraldine Barkley), Jureta
Galičiča (dr. Prentice), Katjo Kutnjak (gospa
Prentice), Zvoneta Nagodeta (dr. Rance), An-
draža Hafnerja (Nicholas Beckett) in Džonija
Ballonija (narednik Match). Gre za igralsko
preverjeno ekipo. 

Predstava se začne z razgovorom za službo
mlade in lepe Geraldine Barkley pri psihiatru
dr. Prenticeu. Slednji ima namen spati s kandi-
datko, vendar mu to prepreči ženin prihod v 
pisarno. Dr. Prentice želi rešiti neprijetno 

situacijo, a le-ta se s tem šele začne zapletati.
Sledijo igre prekrivanja, laži, preoblek in laž-
nih identitet. Komedija prestopi meje vsakda-
njega sveta. Kdo je v predstavi norec? Pred-
stavo je režiral Brane Kraljevič, dramaturg pa
je Janez Vencelj. 

V dramski sekciji so bili nad odzivom občin-
stva navdušeni. ”Odziv je bil odličen in smo ga
zelo veseli. To pomeni, da smo predstavo do-
bro odigrali,” so bile prve besede Zvoneta Na-
godeta, ki se je po predstavi Klopca tokrat
drugič predstavil na medvoškem odru: ”Moja
zgodovina igranja se je začela že pred okrog
tridesetimi leti. Igral sem tudi v Pirničah. Na
medvoški oder sem se v zadnjem času zelo na-
vezal in letošnja ekipa je fenomenalna.” Inten-
zivne priprave na predstavo, ki je trajala uro in
petinštirideset minut, so potekale zadnje tri
mesece, začele pa so se že precej prej. ”Imeli
smo veliko vaj, kar nekaj učenja teksta je bilo
tudi doma. Še preden smo začeli resno delati,

smo se seznanili z avtorjem, tudi z njegovim
zasebnim življenjem,” je dejal Nagode, katere-
ga vloga je bila iskati norce: ”Vloge na to temo
še nisem odigral. V njej sem užival, je pa na-
porna. Tekst je izredno zgoščen, pisan, potreb-
na je maksimalna koncentracija.”

Navdušena je bila tudi predsednica novo
ustanovljenega KUD Fofité Monika Jekler,
ki je pojasnila razloge za ustanovitev novega
društva, ki v imenu vsebuje foto, film in teater:
”Glede na to, da se je KUD Medvode ukinilo
in da so ostali posamezniki, ki so želeli delati
naprej, smo se odločili za ustanovitev novega
društva, ki je bilo ustanovljeno decembra. Tre-
nutno nas je v njem aktivnih okrog dvajset.”
Prva produkcija društva je torej predstava
dramske sekcije, aktivni pa so tudi fotografi.
”V kratkem bo verjetno kakšna razstava 
fotografij, želimo pa začeti nov gledališki pro-
jekt, ki bo novost v Medvodah,” je zaključila
Jeklerjeva. Maja Bertoncelj

Komedija zmešnjav, v kateri igrajo (od leve): Andraž Hafner, Katja Kutnjak, Džoni Balloni, Zvone Nagode, 
Jure Galičič in Sandra Debelak.



Gospodarstvo
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”Del objektov bomo porušili, saj so v zelo
slabem stanju, dimnika nikakor ne,” na
dvorišču po prostornini še vedno velike to-
varne pove direktor Zvonko Hrovat. Hkrati
napoveduje širitev podjetja - tako po številu
zaposlenih kot tudi odpiranju novih podjetij
v tujini. To je zaradi velikih naročil, ki jih
dosegajo v zadnjih mesecih, kar smela na-
poved, tudi trg za njihove tesnilne plošče
(proizvajajo jih v Medvodah) in tesnila raz-
ličnih materialov (Trebnje) je ves svet. Da-
nes je v podjetju dobrih dvesto zaposlenih
sodelavcev.

Letos podjetje praznuje 60 let ustanovitve.
V kakšni kondiciji je Donit Tesnit? 

”Za nami je pestra zgodovina. Številni Med-
vodčani nas poznajo po filtrih, vendar je v me-
stu ostalo le še del nekdanjega velikega podjet-
ja, to je Donit Tesnit. Druge dejavnosti so žal
ugasnile. Gospodarska kriza nas je v letu 2009
zelo udarila, vendar zadnje leto znova rastemo
in delamo nad načrti. Leto smo zaključili pozi-
tivno in z dobičkom (o konkretnih številkah
Hrovat ne želi govoriti, op. a.).”

Kako hud je bil pred dvema letoma padec
zaradi gospodarske krize?

”V letu 2009 smo ustvarili za četrtino manj
kot leto prej, lani pa se je promet izboljšal. Za
dobrih 15 odstotkov smo lani presegli prodajo
iz leta 2009 oziroma smo delali štiri odstotke
nad načrti. Tudi za letos načrtujemo rast, ko
naj bi ujeli najboljše dosedanje leto, to je leto
2008.”

Slovenskim izvoznim podjetjem gre že ne-
kaj mesecev zelo dobro. Je tudi pri vas
tako?

”V tem trenutku je naš izvoz res velika pred-
nost, vendar smo takšno poslovanje gradili
skozi dolga leta. Tudi v kriznem času nismo iz-

gubljali naših kupcev, ti so le manj naročali.
Sicer pa se posledice gospodarske krize še
vedno kažejo na trgih nekdanje Jugoslavije,
medtem ko je v zahodni Evropi in Ameriki go-
spodarska rast in s tem tudi naše prodaje že
običajen trend. Pri trgih nekdanje Jugoslavije
se kaže, da podjetja ne vlagajo v remonte, var-
čujejo, s tem tudi ne porabljajo našega materi-
ala.”

Pa na domačem, slovenskem trgu?
”Lani smo v Sloveniji dosegli dobro prodajo,

celo največjo doslej. Tudi zato, ker smo razši-
rili ponudbo. Poleg reorganizacije smo spre-
menili našo prodajno strategijo, predvsem pa
smo našim kupcem dokazali, da smo zaupanja
vreden partner. Če so se v letu 2008 še dogaja-
le številne lastniške spremembe in so se kupci
leto kasneje spraševali, ali bomo sploh obstali,
je to že preteklost. Jasno je, da smo solidno
podjetje, kar je v naši branži zelo pomembno.”

Kateri so vaši najpomembnejši trgi?
”Prodajamo po vsem svetu. Težko bi našli dr-

žavo, kjer nismo prisotni, pa naj bo preko na-
ših distributerjev ali drugih posrednikov. Le
sedem odstotkov proizvodnje prodamo v Slo-
veniji, glavnino pa v Evropi. Glavne države
partnerice so Nemčija, Italija in Francija, pri-
bližno 15 odstotkov prodamo tudi na Vzhod,
torej Kitajsko, Korejo in Singapur. Vse več tru-
da vlagamo v prodajo v Združene države
Amerike.”

Kako kaže z letošnjimi naročili?
”Običajno niti za mesec vnaprej ne moremo

poznati količine naročil, vendar imamo trenut-
no polno zasedeno proizvodnjo prav za kak
mesec. V preteklosti niti za en teden vnaprej
nismo vedeli, kako bo, v kriznih časih smo za
naročili trepetali iz dneva v dan. Danes se spo-
padamo z drugo težavo, to je, da bi lahko pro-

izvode dobavili kupcem v primernem času, to-
rej v krajšem dobavnem reku. Na področju tes-
nil, ki jih proizvajamo v Trebnjem, je ta težava
izrazitejša, vendar jo zaenkrat še obvladuje-
mo.”

Ali to pomeni, da boste širili proizvodnji in
dodatno zaposlovali?

”Zaposlujemo ves čas, nekaj zaradi odhodov
sodelavcev v pokoj, v zadnjih mesecih tudi za-
radi višjih naročil. Danes (pred tednom, op. p.)
smo imeli na pogovorih 12 potencialnih novih
proizvodnih delavcev v Medvodah, podobno je
tudi v obratu za proizvodnjo tesnil Trebnje. Prej
omenjene težave z dobavnimi roki rešujemo z
delom v treh izmenah, občasno delamo tudi ob
sobotah. Letos naj bi zaposlili vsaj deset novih
sodelavcev, med njimi tudi strokovnjake.”

Je v času krize ostalo kaj denarja za raz-
voj?

”Lani smo začeli, letos pa nadaljujemo z inve-
sticijami v kotlovnico. Prepričani smo, da bomo
sedaj lahko racionalneje poslovali in bolje
upravljali z njo. Nekaj malega smo investirali
tudi v tehnologijo, še več bomo v prihodnjih
letih. Kar desetino prihodka bomo prihodnje
leto vložili v nove tehnologije.”

Tovarniški dimnik pa ostaja?
”Ostaja. Morda bi lahko tudi kako drugače

rešili to zadevo, vendar mi kotlovnico potrebu-
jemo, hkrati jo uporabljajo tudi operaterji mo-
bilne telefonije. V teh časih si stroškov z nepo-
trebnimi investicijami ne moremo privoščiti,
rajši ga namenjamo razvoju, tehnologiji in za-
poslenim. Na račun razvoja pridobivamo nove
kupce, z novimi tehnologijami bomo raciona-
lizirali poslovanje.” 

Boštjan Bogataj, 
foto: Tina Dokl

Letos bodo ujeli rekordno leto
Nekdanjega medvoškega velikana, podjetja Donit (poznanega predvsem po proizvodnji filtrov), že dolgo ni

več. Zato pa je na tem mestu še vedno visok dimnik in uspešno podjetje Donit Tesnit.

Zvonko Hrovat / Foto: Tina Dokl

V podjetju Donit Tesnit veliko pozornosti namenjajo razvoju, saj na ta način lažje pridejo do kupcev. 
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Mladi

ŠIVANJE     ŠIVANJE   ŠIVANJE
Modno oblikovanje, šivanje po meri (od slavnostnih do 

vsakdanjih oblačil), šivanje za močnejše postave, vsa težja in
drobna popravila (krajšanje, ožanje, manjava zadrg, podlog ...)

PRIDEMO TUDI DO VAS!
DELOVNI ČAS PO PREDHODNEM NAROČILU

Informacije po tel.: 040/354 018, MARINA DIZAJN, 
Marina Stare s.p.,Turkova ulica 21, 1215 Medvode

●  v Kulturnem domu Predoslje: 10. marca 2011 ● v Kulturnem domu Medvode: 
24. in 31. marca 2011 ● Pozdrav pomladi - v Domu krajanov Pirniče: 

19. marca 2011 ●  v MojKlub Bled: 14. aprila 2011 ● v Vita centru Naklo: 19. aprila 2011

BALETNA 
ŠOLA 
STEVENS

Predstava 
Coppelija 

www.stevensbalet.com

V Mladinskem centru Medvode so predstavi-
li evropski projekt Eko art, ki se je z uvodno
delavnico s predstavitvijo projekta, ogleda vi-
deo in foto referenc v Jedru začel 8. marca.
Eko Art je transnacionalna mladinska pobuda
v okviru evropskega projekta Mladi v akciji.
Njen namen je kreativno, zabavno in inovativ-
no ozaveščanje mladih o ponovni uporabi za-
vrženih predmetov z izdelavo različnih umet-
niških produktov. Nosilec projekta Eko Art je

Javni zavod Madinski center Medvode v sode-
lovanju z Mladinskim centrom Guineueta iz
Španije.

Glavni cilj projekta je preoblikovati različne
predmete v delujoče inštrumente z ekološko
zavestjo, pokazati, kaj pomeni aktivna partici-
pacija znotraj ekološke tematike in spodbuditi
zavedanje mladih, da imajo možnost vpliva v
evropski družbi. Izdelava glasbil iz odpadnih
materialov in ustvarjanje glasbe vpenja v svoj
proces najpomembnejši del projeta Eko Art-
medkulturni dialog. V projektu namreč sode-
luje že preko štirideset mladih iz Slovenije in
Španije. ”Z njimi smo se spoznali leta 2009.
Imamo enake interese. Tudi oni veliko gradijo
na umetniških produkcijah, na glasbi. To je
močna vez, ki nas združuje,” je nekaj o razlo-
gih za sodelovanje povedala Katja Škorić,
skupaj z Urško Djukić vodja projekta, ki se je
začel s pred delavnicami. Zadnja bo 7. aprila.
”To je najpomembnejši del projekta, kjer
bomo mladi s strokovno pomočjo mentorjev
kreativno razvijali načine načrtovanja in izde-
lave še ne obstoječih inštrumentov iz odpadne-
ga materiala. Istočasno bodo delavnice poteka-

le tudi v Španiji. Izvedba naših predhodnih na-
črtov in našega znanja pa bo na glavni Eko Art
delavnici od 19. do 25. aprila, ko bodo Španci
prišli k nam,” je dejala Škorićeva. Namen eno-
tedenske delavnice je realizacija načrtov v raz-
lične inštrumente, glasbena kompilacija Eko
Art, kratek video dokumentarni film projekta
Eko in tudi fotografska razstava. 

Vzporedno dogajanje bo popestril Festival
ekološke umetnosti (razstave, izobraževanja,
koncerti, ipd.), ki se bo dogajal na različnih lo-
kacijah v Medvodah. Ekipa projekta Eko Art,
ki šteje devet članov, namreč želi še bolj okre-
piti lokalno zavest o ponovni uporabi materia-
lov. Po Medvodah bodo postavili eko koše, v
katere bodo občani lahko odlagali material, ki
ga bodo mladi potrebovali na delavnicah. Pro-
jekt bo potekal do decembra. Po glavni delav-
nici bo sledilo še gostovanje projekta in njego-
vih produktov v mladinskih in kulturno-umet-
niških ustanovah v Sloveniji in Španiji, konča-
li pa ga bodo na zaključni zabavi v klubu Je-
dro. ”Recikliri in zašpili!” pravijo organizator-
ji in sprašujejo: ”Na kateri inštrument igraš
ti?” Maja Bertoncelj

Eko Art in eksotične vibracije 
Mladinski center Medvode je nosilec evropskega projekta Eko Art, v katerem sodelujejo z mladimi 

iz Španije. Iz odpadnih materialov bodo izdelovali inštrumente.

Razstava ”Biberčiči”
V Jedru, klubu Mladinskega centra Med-

vode, je na ogled zanimiva razstava
”Biberčiči” slikarja Repyja Repije. Pred-
stavlja se z izborom slik dveh zaključenih
ciklusov.

Prvi ciklus zajema slike, ki so nastale prav
v Jedru leta 2009, še pred odprtjem kluba,
drugi pa sestavlja osemnajst belih slik s po-
prom in ”špageti”. Dela so bila ustvarjena za
lansko razstavo v 550 metrov dolgem tunelu
Paranzana, ki povezuje Portorož in Strunjan.
Tam se je Repy predstavil s 108 slikami več-
jih formatov. Repy od leta 2009 tudi redno
sodeluje na dobrodelni dražbi Mladinskega
centra Medvode Ars Humana. M. B.
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Na razstavi so tudi slike, ki so leta 2009 nastale
prav v Jedru.

Projekt Eko Art sta predstavili Sabrina Železnik (levo) in Katja Škorić.
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V Knjižnici Medvode je 7. marca Rotary
klub Medvode podelil priznanja najboljšim
učencem medvoških osnovnih šol. Priznanja
sta podeljevala predsednik kluba Andrej La-
zar in dr. Igor Lukšič, minister za šolstvo in
šport, tokrat v vlogi člana Rotary kluba. ”Ak-
cijo sem začel pred petimi leti in jo še naprej
vodim skupaj s kolegi. Po ustaljenem postop-
ku učitelji in učenci izberejo najboljše iz vsa-
kega osmega razreda, ki jim podelimo prizna-
nje. To je priznanje za uspehe, dosežke, ki
niso samo šolski uspeh, temveč tudi sprejetost
v skupnosti, ki meni, da so to učenci z dobrim
potencialom, da postanejo nosilci aktivnosti,
kamor koli bodo že šli. Pomeni predvsem, da
so dobri ljudje in so usmerjeni v skupnost.
Takšno priznanje je zanje spodbuda za na-
prej,” je na podelitvi priznanj povedal dr.
Igor Lukšič.

Prireditev je bila obogatena s kulturnim pro-
gramom, ki so ga v večji meri oblikovali
učenci štirih osnovnih šol iz občine Medvode,
povezovala pa ga je Katja Verderber. Prizna-
nja Rotary cluba Medvode za leto 2011 so
prejeli naslednji učenci: iz OŠ Pirniče Tina

Jakopič, Eva Bergant, Lucija Jeraj in Matija
Zore, iz OŠ Medvode Luka Ilinčič, Ana Tro-
bec, Igor Šušteršič, iz OŠ Preska Alja Lavtar,

Ana Maša Leskovšek, Hana Kuhar in Ana Je-
rina, iz OŠ Simona Jenka Smlednik pa Maja
Bojanič in Andrej Špenko.  Maja Bertoncelj

Uspešni učenci in dobri ljudje
Rotary club Medvode je podelil priznanja najboljšim učencem osmih razredov štirih medvoških osnovnih

šol, ki ne izstopajo le po svoji pridnosti v šolskih klopeh, temveč tudi v zunajšolskih dejavnostih.

Prejemniki priznanj Rotary cluba Medvode za leto 2011 skupaj z dr. Igorjem Lukšičem in Andrejem Lazarjem

Kreativnost in zabava v Jedru 
V Jedru, klubu Mladinskega centra Medvode, so med zimskimi počit-

nicami potekale brezplačne kreativne delavnice za osnovnošolske otro-
ke. Poleg ustvarjanja stop-motion animacij, ki so že stalnica na počitni-
ških delavnicah, so snemali tudi video produkcijo in izdelovali pustne
maske. Delavnice so bile namenjene otrokom, starim od 7 do 12 let. 

”Počitnice pri nas preživlja okrog dvajset otrok, kar je skoraj enkrat
več kot med lanskimi zimskimi počitnicami. Zelo smo zadovoljni. De-
lamo podobno kot doslej, smo pa animacijam dodali video produkcijo.
Otroci radi snemajo. Poteka tudi delavnica izdelovanja pustnih mask,
poleg tega pa še različne igre, ki jih predlagajo tudi otroci sami,” je
predzadnji dan kreativnih delavnic povedal vodja Peter Gaber. Kot je
opazil, so otroci zelo zadovoljni, ko vidijo narejen izdelek, v Mladin-
skem centru Medvode pa jih kljub temu niso želeli preveč obremenje-
vati z delom. ”Vseeno je to čas počitnic, tako da želimo združiti pravo
mero kreativnosti in zabave,” je poudaril Gaber. M. B.

Praznik kruha s pekom 
Matevžem

V sodelovanju s Tehniškim muzejem Slovenije je Mercator 11. in 12.
februarja v sklopu Praznika kruha v BC Medvode pripravil malo potu-
jočo razstavo o razvoju pekovske obrti na Slovenskem in šestih de-
setletjih Pekarne Grosuplje. Obiskovalci so si lahko v živo ogledali tudi
izdelavo ptičkov in drugega tradicionalnega slovenskega krušnega
peciva. Testeni ptički so posebnost slovenskega ljudskega izročila in so
povezani s praznovanjem valentinovega. Tradicionalna oblika
slovenskega kruha pa so hlebci. Na zanimiv način, kaj vse je treba
narediti, da pridemo do kruha, so v sklopu dogodka spoznavali tudi
otroci iz medvoškega vrtca. Po korakih od priprave zemlje pa vse do
peke jih je popeljal pek Matevž (igra ga Medvoščan Sten Vilar). Otro-
ci so uživali in ob tem izvedeli marsikaj zanimivega in koristnega. 

M. B.

Otroci so med počitnicami v Jedru izdelovali tudi pustne maske. Otroci iz medvoškega vrtca so z zanimanjem prisluhnili peku Matevžu. 
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S tem šolskim letom se je Osnovna šola Pir-
niče vključila v triletni projekt Zdrav življenj-
ski slog, ki učencem brezplačno omogoča do-
datno športno vadbo. Nosilec projekta je Za-
vod za šport RS Planica, sofinancirata pa ga
ministrstvo za šolstvo in šport ter Evropski so-
cialni sklad. Zaradi zasedenosti šolske telovad-
nice po pouku so lahko oblikovali le deset od
štirinajstih odobrenih ur dejavnosti na teden,
zato so štiri ure na teden odstopili Osnovni šoli
Simona Jenka Smlednik.

Na obeh šolah program koordinira Jure
Okršlar: ”Namenjen je otrokom, ki želijo
športno in pod strokovnim vodstvom preživeti
dve dodatni uri na teden. Vsebinsko program
pokriva številna športna področja, ki jih redni
program športne vzgoje ne predvideva, na ta
način pa otrokom omogoča širjenje in nadgra-
jevanje športnega znanja.”

Na OŠ Pirniče se je za dodatno športno vad-
bo odločilo več kot sto učencev. Udeležili so se
lahko nočnega drsanja, med počitnicami pa
tudi smučarskega dneva na Soriški planini in
teka na smučeh v Ratečah, predstavili so se jim
plesalci in karateisti, v prihodnje pa pričakuje-

jo tudi igralce badmintona, lokostrelce, atlete,
alpiniste, pohodnike ... V Smledniku potekajo
podobne aktivnosti, obiskuje pa jih dvajset
učencev. ”Izvajanje aktivnosti prilagajamo

vremenskim razmeram, otrokom pa skušamo
nuditi kar najbolj raznoliko in zanimivo vad-
bo,” je še dodal Okršlar.       

Ana Hartman

Zdrav življenjski slog otrok
Na osnovnih šolah Pirniče in Smlednik izvajajo projekt Zdrav življenjski slog, 

ki mladim zagotavlja dodatno športno vadbo.

V Pirničah so se učencem med drugim predstavili tudi karateisti. 

Srebrni na Zlati kuhalnici
Na regijskem tekmovanju za zlato kuhalnico, ki ga je sredi februarja v

Ljubljani pripravila Turistična zveza Slovenije, se je dobro odrezala tudi
ekipa Osnovne šole Simona Jenka Smlednik, ki so jo sestavljali Urban
Pipan, Primož Podjed in Nejc Hočevar. Konkurenca med dvajsetimi
šolami, ki so se pomerile v pripravi piščančjih prsi, dušenega rdečega
zelja in matevža, je bila zelo huda, zato je komisija pri ocenjevanju ime-
la težko delo. Ekipi iz Smlednika je dodelila srebrno priznanje. ”Naši
učenci so bili pohvaljeni za okus jedi, prave količine, začimbe, dekora-
cijo. Zaradi treme so imeli malo težav pri predstavitvi, jed na krožniku
pa je imela preveč dodanega korenja. Z nastopom učencev sem bila zelo
zadovoljna,” jih je pohvalila mentorica Mija Borčnik. A. H.

Nagrajeni na likovnem natečaju
Učenci podružnične šole Sora (PŠ) so uspešno sodelovali na likov-

nem natečaju Sonček je ..., ki ga je razpisalo podjetje Netvizija z željo
pri otrocih spodbuditi razmišljanje in zaznavanje stvari okoli njih. Na
natečaj je prispelo kar 1.378 likovnih del otrok iz vrtcev in učencev
prve triade. Strokovna komisija je tako pri izboru najboljših imela tež-
ko delo, učencem PŠ Sora pa je dodelila tretjo nagrado v kategoriji
najboljše skupinske risbice. Otroci prve triade so pod mentorstvom
Nike Berčič Terčon izdelali zanimive in zelo kreativne umetnine, s
katerimi so pokazali, da je lahko sonce tudi rdeče, modro ali zeleno,
saj navsezadnje izhaja iz nas samih. Za nagrado so prejeli pakete za
nadaljnje kreativno ustvarjanje. A. H.
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MENTORJA /////  Primož Oberžan (The Stroj) in Peter Kus (skladatelj)

1. del / EFEKTOR WORKSHOP / Mentor: Primož Oberžan 
Efektor je elektromehanski inštrument, ki sodi v zadnjo generacijo 
originalnih inštrumentov glasbenega kolektiva The Stroj. Efektor 
združuje zvoke pisalnega stroja, mehanskih igrač, kolesc, vzmeti, 
strun, glavnika, telefonske številčnice..

2. del / IZVIRNI INŠTRUMENTI / Mentor: Peter Kus 
Na delavnici boš lahko izdeloval zvočila in glasbene inštrumente iz 
različnih materialov: plastike, gume, lesa in kovine. Med inštrumenti 
bodo nekatera preprosta ljudska glasbila (npr. različne piščali in 
tolkala) in nenavadni izvirni inštrumenti (npr. balonski didjeridoo, 
jogurtofon, žvižgči in brenčači). 

8.3.2011 ob 19.00 /  Primož Oberžan in Peter Kus
Uvod v delavnice, predstavitev obeh mentorjev, spoznavanje in 
igranje na že izdelane inštrumente mentorjev.

15.3.2011 ob 19.00 / Primož Oberžan
Fiskultura mozba (brainstorming), spoznavanje in nabiranje 
materialov, razumevanje elektromehanskega inštrumenta.

22.2011 ob 19.00 / Peter Kus
Spoznavanje materialov in izdelovanje inštrumentov, žvižgači, 
balonski dideridoo, zveneče plastenke.

29.3.2011 ob 19.00 / Primož Oberžan
Izdelava EFEKTORJA, spoznavanje elektronike, ritemske osnove.

5.4.2011 ob 19.00 / Peter Kus
Raziskovanje tonov, ritma, šumov  in izdelava glasbil, slamičasta 
oboa, balonska flavtica.

7.4.2011 ob 19.00 / Primož Oberžan in Peter Kus
Jam session.

Lokacija: klub Jedro
Prijave : pika.katja@gmail.com

K udeležbi delavnice vljudno vabljen čisto vsak entuziast, zabavljač, 
(ne)glasbenik in/ali raziskovalec...

MENTORICA /////  Urška Djukić

Tema delavnice je internacionalen projekt Eko Art, v sklopu katerega 
bodo udeleženci posneli kratke tematsko obarvane dokumentarne 
filmčke, za objavo na spletu. Vsak posameznik se bo preizkusil v vseh 
fazah nastajanja video izdelka, od priprave, snemanja, do 
računalniške montaže in zvočne obdelave. 

13.04. 2011/ osnove video kamere 
14.04.2011 / od ideje do realizacije (izbira teme, sinopsis, načrt) 
18.04. do 22.04.2011 / snemanje in osnove video montaže

Lokacija: klub Jedro.
Prijave : urska.djukic@gmail.com 
Rok prijave:  10.4. 2011, število udeležencev je omejeno.

Srečanje skupin, Španske in Slovenske, v Mladinskem centru 
Medvode - izdelava inštrumentov, ustvarjanje glasbe z 
izdelanimi glasbili,  pisanje besedil, studijsko snemanje, 
jam session...

19.4. 2011 / uvod, izmenjavanje idej o možnostih nastalih 
inštrumentih, spoznavni večer z gosti iz Španije
20.4. 2011 / iskanje materiala in izdelava novih inštrumentov
21.4. 2011/ izdelava inštrumentov, igranje, pisanje besedil
22.4. 2011 / obisk glasbenega studia, predavanje glasbenega 
producenta, kaj je produkcija, kako izdelati zgoščenko, ipd.
23.42011 / snemanje glasbe z izdelanimi inštrumenti, jam 
session in koncert
24.4. 2011 / izlet > “s Španci na potep”
25.42011 / zaključek delavnice

Lokacija / klub Jedro
Prijave / pika.katja@gmail.com

Spremljevalni program   //////  Od 21.4. do 23.4. 2011
Festival Eko umetnosti se bo dogajal na različnih mestih v 
Medvodah: slikarska razstava, koncerti, gledališka predstava.
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Lani proti koncu šolskega leta sem se udele-
žil seminarja na Finskem, v Inariju na Lapon-
skem, ki ga je v celoti financirala Evropska 
komisija za mobilnost, oziroma Cmepius. Na
seminarju nas je bilo trideset udeležencev iz 
večine evropskih držav. Iz Slovenije smo se ga
udeležili trije učitelji. Platformo eJournal smo
uporabljali na seminarju samem, da smo pri-
pravili predstavitev dela na šoli. Na naši šoli
so trenutno učenci 9. razreda v eJournal pro-
jektu Present yourself s šolami iz Italije, Nizo-
zemske in Turčije. Doživetja na Finskem pred-
stavljam skozi zanimive zapise iz mojega
dnevnika.

1. dan: Dan za potovanje. Za odhod na 
petek sem se odločil zaradi samo ene menjave
letala v Helsinkih. Če bi potoval kakor koli
drugače, bi moral vsaj dvakrat prestopiti in
enkrat prespati. Tudi vozovnica je bila cenejša
in tudi videl bom več Finske, če potujem pre-
ko Rovaniemija. Večerni let v Rovaniemi pa
pravo doživetje. Rodeo, povedano najkrajše.
Po pristanku ugotovim, da je zunaj dokaj
mraz, šest stopinj, rahlo dežuje in zelo dan.
Takoj dobim letališki avtobus, ki me zapelje
do hotela. Ura je polnoč, sonce še kar sije, jaz
pa ne morem spati.

2. dan: Celo noč sem se premetaval po po-
stelji in bedel v polsnu. Sobe se ne da popol-
noma zatemniti. Trdno sem zaspal šele ob
sedmih zjutraj. Dopoldne me čaka Božičkova
dežela s slikanjem z Božičkom. Zanimiv je
tudi prestop arktičnega kroga na mestu, kjer
ga je prva prestopila Elenore Roosevelt, kot
prva obiskovalka Božičkove vasi leta 1956. Za
kosilo se je prilegla solata s tuno in rakci. Del
popoldneva sem preživel v muzeju Arktikum.
Ogledal sem si Nordijske poti, ki prikazujejo
zgodbo o povezanosti in preživetju človeka in
narave na Laponskem.

3. dan: Potovanje z avtobusom iz Rovanie-
mija preko Ivala v Inari. Po petih urah vožnje
smo prispeli v Inari. Šofer avtobusa je bil tudi
poštar, nosač, dostavljavec paketov in sprevod-
nik. Ustavil se je pred trgovino, razložil nekaj
paketov, poračunal dostavo in smo šli naprej.
Hotel Inarin Kultahovi je prijeten, stoji ob do-
kaj deroči reki. Seminar smo začeli ob šesti uri
zvečer. Res smo zanimiva druščina pedagoške-
ga kadra iz vse Evrope. 

4. dan: Z delavnicami začnemo vsako jutro
ob devetih. Spoznavanje s platformo eJournal
je zelo zanimivo in obenem naporno. Danes ni
bilo časa niti za malico, kosilo pa smo pojedli

Na seminarju v deželi Božička
Matjaž Ovsenek, učitelj na OŠ Simona Jenka Smlednik: doživetje Laponske in udeležba 

na računalniškem seminarju eJournal

Matjaž Ovsenek na Polarnem krogu

Privoščite si nekaj 
trenutkov in v miru 
preberite Gorenjski glas, 
ki za vas izhaja 
vsak torek in petek.

Cena izvoda je 1,50 EUR.
Naročniki prihranijo do 25 % 
in dobijo lepo darilo.

Naj vas prijazno povabimo k naročilu. 
Z veseljem pričakujemo vaš odziv!

Tel.: 04/201 42 41 ali e-pošta: narocnine@g-glas.si 
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zelo hitro. Juha iz krompirja in lo-
sosa ter solata. Čisto po mojem
okusu. Po kosilu smo imeli delav-
nico, kako pripraviti skupni pro-
jekt z eJournalom. Moja ideja o
zdravem življenjskem slogu v le-
tošnjih projektih je bila dobro
sprejeta in bo vsebina kar nekaj
projektov.

5. dan: Dan je bil naporen. Res
smo se veliko novega naučili.
Predvsem nekaj programov za
zmanjševanje slik za potrebe eJour-
nala in program Photo Story for
Windows. Noč je bila idealna za
opazovanje polnočnega sonca.
Odšli smo na obalo jezera, se po-
sedli po pomolu in opazovali son-
ce. Fantastična izkušnja. Polnoč,
svetlo, sonce sije, bliža se obzorju,
pa ne pade zadaj. Sence so dolge,
barve naravne, čutiš mraz in obe-
nem toploto in kot bi sončne vile
in skrivnostna bitja skakala okoli.
Noro doživetje, čeprav prej misliš,
pa kaj, pač sonce ne bo zašlo.

6. dan: Danes smo delali samo
dopoldne, do kosila, ki je bilo zo-
pet dobro. Kuharice v tej šoli so
res enkratne. Pripravile so sever-
nega jelena v omaki, pire krompir,
solato in za sladico strjenko iz
gozdnih sadežev, ki jih nabirajo
tod okoli. Po kosilu smo se preko
Ivala odpeljali v vas Samijev, 
Nellim. Cesta je makadamska,

blatna, široka in polna severnih je-
lenov. Tu, na širšem področju
vasi, živijo tri plemena Samijev:
Inari Samiji, Skolt Samiji in Nord
Samiji. Prebivalcev je 150. To je
zelo gozdno, zaščiteno področje.
Vas leži ob jezeru blizu Ruske
meje. Na celotnem območju Inari-
ja živi več jelenov kot ljudi. Jele-
nov je okoli 42 tisoč in vsak ima
svojega lastnika. Iz vasi se otroci
vozijo v šolo v Ivalo. 

7. dan: Danes je dan namenjen
delu. Res je bilo tako. Zaradi zav-
zetosti sem izpustil dopoldanski in
popoldanski odmor za kavo. Tudi
čas kosila sem močno skrajšal.
Zanimiva je bila izkušnja z mode-
riranjem videokonference. Vendar
tako kot ponavadi, je tudi tu ob-
časno zatajila tehnika. S kolegi, ki
bomo skupaj v mednarodnem pro-
jektu Sport, smo postavili skupno
spletno stran, jo organizirali in se
dogovorili za vsebine objavljanja.
Najpomembnejše se je bilo dogo-
voriti o časovnem poteku projek-
ta. Istočasno sem imel veliko dela
s svojim eJournalom, ki ga bo po-
trebno predstaviti zadnji dan. Ta-
koj po večerji smo se odpeljali na
farmo severnih jelenov. Lastniki
so družina treh generacij. Farmo
vodi sin, star okoli trideset let. Pu-
stil je službo na MTV (zato tako
dobro govori angleško) in se začel

ukvarjati z vzrejo severnih jele-
nov, rokodelstvom in turizmom.
Pravi, da kar uspešno. Povabili so
nas tudi v koto, okroglo lopo z
ognjiščem na sredini.

8. dan: Seminar smo zaključili s
predstavitvijo svojih izdelkov in
projektnih skupin. Podelili so nam
diplome in dan je hitro minil. 

9. dan: Večina udeležencev je
imela let iz Ivala v Helsinke. Trije
Slovenci smo ostali v hotelu še
dan dlje, ker smo imeli hitro pove-
zavo Ivalo-Helsinki-Ljubljana.
Dan smo izkoristili za vožnjo s
čolnom po jezeru Inari in obisk

božanskega otoka. Ob desetih
zvečer, ko je sonce visoko na
nebu, sem imel priložnost obiska-
ti farmo huskyjev. Nepozabno.
Mlad par je pustil študij v Helsin-
kih in se preselil v popolno divji-
no in vzgajata pse za zimske tre-
kinge z vpregami. Na farmi imata
štirideset sibirskih huskyjev.

10. dan: Dan za potovanje. Vož-
nja s taksijem iz Inarija v Ivalo je
zanimiva. Ves čas smo ustavljali
zaradi jelenov na cesti. Po zapletih
z letalom in triurno zamudo smo
celo pravočasno pristali na Brni-
ku. Matjaž Ovsenek

Farmo huskyjev sem obiskal ob desetih zvečer. Sonce je bilo še visoko na nebu. 

108.
Glasova preja

Glas iz Sudana
Tomo Križnar, svetovni popotnik in borec za
človekove pravice, se vrača s poti in prinaša sveže
posnetke in novice s težko dostopnega območja
med obema Sudanoma, kjer Arabci naklepajo
maščevanje nad staroselci zaradi izgube pol
dežele z najboljšo zemljo, nafto, vodo in sužnji
vred. Prinaša njihov klic na pomoč! Z njim se bo
pogovarjal Miha Naglič.

Preja bo v amfiteatrski predavalnici št. 111 
Fakultete za organizacijske vede v Kranju 
v četrtek, 17. marca, ob 19. uri.

Pokrovitelj Glasove preje je Fakulteta za 
organizacijske vede Kranj.

Vljudno vas prosimo, da za potrditev udeležbe na
Glasovi preji pokličete na tel. št.: 04/201 42 00 ali
se prijavite na: koticek@g-glas.si. Vabljeni!
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KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Katarina je priljubljen cilj pohodnikov in
kolesarjev in posebej tistih, ki so na tesnem
s časom, saj človek ne potrebuje kaj več kot
nekaj uric, da ubeži mestnemu vrvežu in si
napolni baterije za nov delovni dan. Na sli-
ki je delček cestice. Sprašujem vas, od kod
in kam vodi? Odgovore pošljite do konca
marca na naslov Gorenjski glas, Bleiweiso-
va cesta 4, 4000 Kranj, s pripisom ”za So-
točje”. En pravilen odgovor bomo izžrebali
in ga nagradili.

V februarski številki Sotočja pa sem vas
spraševal, kaj je na spodnji sliki. Vprašanje
je bilo lahko, zato smo dobili veliko pravil-
nih odgovorov, največ doslej. Na sliki je
planinski dom v Tamarju. Nagrado, poslali
jo bomo po pošti, prejme Nuša Špenko iz
Vodic. Čestitamo. 

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Tudi letos bo v občini Medvode potekalo spomladansko urejanje in vzdrževanje čistega okol-
ja. Tokrat je datum povezan s Slovensko filantropijo, ki bo 26. marca organizirala ”Dan za
spremembe”, projekt, ki bo povezal vsa prostovoljna društva v Sloveniji, da na ta dan orga-
nizirajo kakšen dogodek. V Medvodah so se odločili za akcijo urejanja okolja, katere soorga-
nizatorji so Občina Medvode in Turistična zveza Medvode. Pobudnik, nosilec in povezovalec
projekta pa je Turistična zveza Slovenije. Akcija bo potekala 26. marca, v primeru zelo slabega
vremena pa jo bodo prestavili na 2. april. Ljudje se vse bolj zavedajo, kako pomembno je ure-
jeno okolje za kakovost življenja in vse več prebivalcev Slovenije se zavestno in organizirano
vključuje v prizadevanja za urejeno okolje. Največji odziv je bil lani, ko je potekala akcija
Očistimo Slovenijo v enem dnevu. Šlo je za največjo prostovoljno okoljsko akcijo v zgodovi-
ni Slovenije. Velik odziv na očiščevalne akcije pa organizatorji po občinah pričakujejo tudi
letos. K sodelovanju so vabljeni vsi, da bi predvsem sebi in sosedom, s tem pa tudi turistom
uredili in očistili okolje, v katerem živimo, delamo, stanujemo in se družimo. M. B.

Lea srebrna v Liberecu
Na Olimpijskem festivalu evropske mladine (EYOF), ki je potekal v Liberecu, je izvrstno

nastopila smučarska tekačica Lea Einfalt. Tekmovalka TSK Merkur Kranj, sicer doma v Zbil-
jah, je na pet kilometrov dolgi preizkušnji v prosti tehniki osvojila drugo mesto in na tem tek-
movanju pritekla šele tretjo medaljo za Slovenijo v smučarskem teku, po Nejcu Brodarju in
Vesni Fabjan. Tekači so uspešne nastope to zimo nadaljevali na Rogli, kjer je potekal celinski
pokal, za mladince pa 48. pokal Kurikkala. Pri dekletih je na pet kilometrov klasično v
konkurenci mladink do 18 let prepričljivo zmagala Anamarija Lampič iz Valburge (TSK
Merkur Kranj), tretja je bila Einfaltova. Absolutno je Lampičeva z majhnim zaostankom za
zmagovalko osvojila tretje mesto. Ob tem je treba omeniti še nastop Roka Tršana iz Valburge
(Valkarton Logatec) na svetovnem nordijskem prvenstvu v Oslu na Norveškem, kjer je prvič
tekmoval z najboljšimi tekači na svetu. M. B.

Polhograjsko hribovje je priljubljena točka po-
hodnikov in kolesarjev, ki obiskovalce privablja
tudi v občino Medvode. Konec preteklega leta
je z naslovom Polhograjsko hribovje izšel vod-
nik Planinske zveze Slovenije avtorja Božidarja
Lavriča. V njem so na 144 straneh opisane poti
v tem hribovju, ki se zahodno od Ljubljane dvi-
ga nad Sorškim poljem. Marsikdo Polhograjsko
hribovje še vedno poimenuje Polhograjski
Dolomiti, in sicer po kamnini, ki se zlasti v

višjih delih gorstva prikaže na plan kot veliki,
škrbinasti zobje. V vodniku so opisane poti, ki
vodijo iz različnih smeri: iz doline Gradaščice,
iz doline Horjulščice, iz Poljanske doline, iz
Ljubljane in tudi iz Medvod. Pri opisih so up-
oštevane vse poti, ki so markirane s Knafelčevo
markacijo in vpisane v register planinskih poti
pri Planinski zvezi Slovenije. Vodnik je
popestren s 55 barvnimi fotografijami.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

Po Polhograjskem hribovju
Izšel je vodnik, ki opisuje poti v Polhograjskem hribovju.

Polhograjsko hribovje je priljubljena izletniška točka tako za kolesarje kot pohodnike. Na sliki je dolina Ločnica z
Grmado in Toščem v jesenskih barvah.

Akcija urejanja okolja
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Marsikdo od ljubiteljev športa se je zadnja
leta začel navduševati tudi nad dvoranskim
hokejem, tako imenovanim floorballom. Naj-
prej so ga vzljubili tisti, ki imajo radi tudi nje-
govo bolj popularno različico, hokej na ledu.
”Kot otrok sem v Zalogu igral hokej. Ker sem
bil za igralca premajhen, me je trener postavil
v gol in postal sem hokejski vratar. To mi je
bilo sicer všeč, vendar pa sem v srednji šoli
imel preveč obveznosti, da bi vztrajal in resne-
je treniral. Ko so kasneje v Ljubljani ustanovi-
li floorball klub, me je Blaž Lasič, ki je vedel,
da sem bil hokejski vratar, povabil, da sem se
jim pridružil in floorball sem najprej spoznal
kot vratar,” pravi Andraž Zupančič, ki je si-
cer po poklicu novinar, številni pa so ga lani
spoznali kot strokovnega komentatorja pri
prenosih tekmovanja Formule 1, saj je dober
poznavalec tako avtomobilov kot avtomobil-
skega športa. 

Ostala pa mu je tudi ljubezen do hokeja in ko
so se mu bližala štirideseta leta, se je odločil,
da postane sodnik floorballa. ”Z leti sem ugo-
tovil, da aktivno ne bom več mogel dolgo na-
stopati, vedno bolj pa me je mikalo sodniško

delo. Ker je pri nas pomanjkanje sodnikov 
floorballa, sem ugotovil, da bom kot sodnik za
razvoj tega športa lahko naredil več kot igralec.
Spoznal sem se z Alešem Zormanom, s kate-
rim sva sprva sodila domače tekme, v sezoni
2008 pa sva dobila mednarodno IFF licenco.
Bila sva na nekaj IFF turnirjih na Madžar-
skem, v Nemčiji, redno sodiva v Avstriji, lani
pa sva bila tudi na univerzitetnem svetovnem
prvenstvu na Švedskem. Na vseh teh tekmova-
njih sva dobila precej pohval strokovnjakov iz
držav, kjer je ta šport veliko bolj razvit in po-
pularen kot pri nas, prav tako pa sva nato dobi-
la še vabilo na enega od dveh kvalifikacijskih
turnirjev za svetovno prvenstvo žensk. Ker so
naša dekleta nastopala na Poljskem, sva kot
sodnika morala v Španijo, tam pa sva sodila
res zelo kvalitetna srečanja in se tudi marsiče-
sa naučila. Po prvenstvu sva dobila že nova va-
bila za sojenje,” tudi pravi Andraž Zupančič in
poudarja, da so tudi sodniki še kako pomemb-
ni pri prepoznavnosti naše države in tudi raz-
voju floorballa. 

Vilma Stanovnik, 
foto: Tina Dokl

Sodnik, novinar in še kaj
Andraž Zupančič iz Pirnič je mednarodni sodnik v dvoranskem hokeju, veliko priznanje pa je dobil minuli

mesec, ko je skupaj s Škofjeločanom Alešem Zormanom sodil na kvalifikacijskem turnirju za svetovno 
prvenstvo v Španiji.

1.099 EUR689 EUR
Univega SKY 530

Cube LTD TEAM
cena:cena:

kolesarska trgovina TRATA - Kidričeva cesta 65, 4220 Škofja Loka

(v neposredni bližini železniške postaje)

www.simptom.si

tel. št.: 04/620 97 21
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Andraž Zupančič iz Pirnič deli pravico na domačih in
mednarodnih tekmovanjih v floorballu.
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V organizaciji SK Alpetour je 19. in 20. fe-
bruarja potekal že 36. Pokal Loka, veliko med-
narodno tekmovanje mladih smučarskih upov,
starih od 11 do 14 let. V Škofjo Loko so prišli
tekmovalci iz kar 34 držav, ki so se v dveh sta-
rostnih kategorijah na smučišču Stari vrh po-
merili v slalomu in veleslalomu. Skupne zma-
ge so se veselili avstrijski smučarski upi, drugi
so bili Hrvatje, tretji pa Slovenci z dvema zma-
gama Mete Hrovat iz ASK Kranjska Gora. Na
stopničkah je stala tudi članica Medvode Ski
Teama Maja Bernard. Dvanajstletna smučarka
je bila v svoji starostni kategoriji tretja v vele-
slalomu, v slalomu pa je osvojila šesto mesto.
Šesti v tej disciplini je bil tudi Žan Psenner,
medtem ko je v veleslalomu odstopil. 

”Na tekmovanje sem šla z velikimi pričako-
vanji. V veleslalomu sem želela zmagati, a se
ni izšlo. Kljub temu sem zadovoljna. Nisem
naredila nobene večje napake, a se zelo bojim
lukenj, ki so bile na progi,” je povedala Maja
Bernard. Tretje mesto je njen doslej največji
uspeh. Na tem tekmovanju je sicer nastopila že
lani, ko ji je v veleslalomu višjo uvrstitev pre-
prečil padec, v slalomu pa je bila deseta. Na
nastop na Pokalu Loka upa tudi prihodnje leto,
še v tej sezoni pa je pred njo nekaj pomembnih

mednarodnih tekmovanj. Na domačih tleh se
kar redno uvršča na stopničke, zadovoljna pa je
tudi z napredkom, ki ga je naredila od lanske

sezone. Zanj skrbita trenerja Jure Podlipnik in
Mile Križaj.

Maja Bertoncelj, foto: Matic Zorman

Želela si je še višje
Maja Bernard, smučarka Medvode Ski Teama, je na Pokalu Loka v veleslalomu osvojila bronasto medaljo.

Maja Bernard je bronasto medaljo, ki jo je osvojila v veleslalomu, prejela na slavnostni podelitvi pred navijači v
Škofji Loki. 
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ROLANJE ZA 
PREDŠOLSKE OTROKE
Vadba rolanja je namenjena 
predšolskim otrokom od treh let naprej.

Vadba bo potekala 1x tedensko 
na športnem igrišču Zavoda za šport 
in prireditve Medvode, predvidoma 
ob ponedeljkih od 16.30 - 17. 30. 
Pričetek vadbe 1. 4. 2011.

Vse informacije dobite pri Efi Štorga
gsm.: 041 282 960 ali  
e-mail:efi.storga@gmail.com

Novo zlato za Ireno Avbelj
Padalka Irena Avbelj je nastopila na svetovnem prvenstvu v paraskiju, kombinaciji skokov

in veleslaloma, ki je potekalo v avstrijskem Gosauu. Slovenci so osvojili kar pet medalj, zla-
to v posamični konkurenci tudi Irena Avbelj. Brez nje pa je ostala na ekipni tekmi. Bila je
članica druge slovenske ekipe ALC Slovenija, ki se je uvrstila na četrto mesto. M. B.

Otroci na rolerjih
Eufemija Štorga pojasnjuje, kako naučiti najmlajše veščin rolanja.

”Najprej sem začela s kotalkanjem, in sicer
že kot triletni otrok, na rolarje pa sem prvič
stopila ob koncu osnovne šole. Primeren čas
za otroke za učenje rolanja je nekje od treh
do petih let, nekateri otroci prej, drugi malo
kasneje, odvisno tudi od poguma in motorič-
nih sposobnosti,” pravi nekdanja vrhunska
atletinja, Medvoščanka Eufemija Štorga, ki
bo v okviru ŠD Efi v spomladanskih mese-
cih organizirala tečaje rolanja za najmlajše. 

”Primerno učenje za začetnike pomeni, da
izberemo pravilne metodične postopke, s ka-
terimi želimo doseči cilj poučevanja. Pri tem
uporabljamo različne vaje, ki so za otroka
sprejemljive: vadba vstajanja in padanja na
nedrseči podlagi, kot sta preproga ali travnik;
izmenično dvigovanje ene in druge noge ob
dvigu stegna do pravega kota s trupom; obra-
čanje na mestu s prestopanjem v smeri urnega
kazalca in obratno; prehod z mehke podlage
na asfalt in ponovitev večino vaj prilaganja na
opremo; razlaga glavnih dejavnikov rolanja
(robljenje: notranje, zunanje in centralno,
krožno gibanje v trupu, obremenjevanje - pri-
tisk z zavoro na podlago in prenos teže), ki je

za otroka razumljiva in jo lahko sprejema,” je
opisala nekaj vaj, ki so primerne za začetnike. 

Tisti, ki so na rolerjih že nekoliko bolj veš-
či, nadaljujejo s težjimi vajami, ki se izvaja-
jo v gibanju. Efi pojasnjuje: ”Primerni so
vožnja v prvem rolarskem koraku (pri začet-
nikih je podoben medvedji hoji po notranjem
delu koles) in prehodi v osnovni položaj, v
škarje z levo (desno) nogo naprej, v koračni
položaj z desno nogo naprej (če imamo tam
zavoro), dvig prstov in znižanje težišča ter
pritisk na zavoro, ter vaja ponavljanja celos-
tnega gibanja, ustavljanja z zavoro (osnovni
položaj, škarje, dvigni prste in znižaj težiš-
če).”  Maja Bertoncelj
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Pod okriljem Partizana Medvode so 5. febru-
arja na smučišču na Soriški planini potekale
jubilejne, štiridesete veteranske tekme, tekmo-
vanje v smučanju. 

”Začetek veteranskih tekem sega v leto 1968,
kar pomeni, da je bilo v 43 letih 40 tekem,” je
povedal Matevž Barle iz vrst organizatorjev.
Na letošnji prireditvi je bilo več kot osemdeset
udeležencev, v štirih kategorijah pa se je po-
merilo 55 tekmovalcev. Najstarejši udeleženec
je imel 75 let, najmlajši pa 30 let. Namen pri-
reditve je v prvi vrsti druženje. ”Dosežki se
ugotavljajo po povprečnem času in ne tako, kot
velja za športna tekmovanja. Zmagovalec je ti-
sti, ki doseže najbolj povprečen čas, in ne tisti,
ki je najhitreje v cilju. Ta posebnost je za nas
rekreativce dobra popestritev. Zmagovalec je
znan šele na sami razglasitvi in ne takoj po
končanem tekmovanju,” je nekaj posebnosti
pojasnil Barle. V kategoriji veterank do 50 let
so medalje dobile zmagovalka Mateja Jekler,
druga Jelka Sušnik in tretja Anka Maletič. Pri
veterankah nad 50 let so bile najboljše Dragica
Šolar, Tatjana Naglič in Vlasta Turk, pri vete-
ranih do 50 let Miha Kic, Boštjan Bitenc in
Branko Fišer, pri veteranih nad 50 let pa Mišo
Orel, Brane Presterl in Dušan Turk.

Druženje so zaključili v gostilni Bencak, kjer
se je dosedanja ekipa organizatorjev zahvalila
za dolgoletno zaupanje in organizacijo prihod-
njih tekem prepustila novi ekipi. ”Vsi si želi-

mo, da bi se tradicija nadaljevala tudi v prihod-
nje,” je dejal Barle.

Maja Bertoncelj, 
foto: Matevž Jekler

Štiridesete veteranske tekme
Za najbolj povprečen čas v smučanju se je v štirih kategorijah pomerilo 55 tekmovalcev. 

Najstarejši je imel 75 let.

Gasilci tekmovali med vratci

Matevž Barle je čestital tudi najboljšim veterankam nad 50 let.

V začetku februarja je na smučišču Rudno pri Železnikih potekalo
sedmo tekmovanje gasilske mladine in članov Gasilske zveze Med-
vode. Poleg smučarskega znanja so udeleženci morali na ustrezno oz-
načenem delu veleslalomske proge opraviti tudi praktično nalogo s po-
dročja gasilstva. Tekmovali so v dvanajstih kategorijah, najboljši trije
iz kategorij pionirke, pionirji, mladinke, mladinci, pripravnice in
pripravniki pa imajo pravico GZM zastopati na šestem regijskem tek-
movanju gasilske mladine v smučanju, ki bo v soboto, 12. marca, na
smučišču na Soriški planini.  Tekmovanje na Rudnem je pokazalo, da
so v kombinaciji smučanja in gasilskih veščin najboljši člani PGD

Sora, drugi so bili gasilci iz PGD Sp. Pirniče-Vikrče-Zavrh, tretji pa iz
PGD Preska-Medvode. V najštevilnejši kategoriji članov je po dveh
vožnjah najboljši čas zabeležil Boštjan Nastran (Zg. Pirniče), v ostalih
kategorijah pa so zmagali: Polona Luštrik (Sora, pionirke), Luc Slapar
(Sp. Pirniče, pionirji), Anja Brdnik (Sora, mladinke), Tim Markovič
(Sp. Pirniče, mladinci), Janja Čarman (Sora, pripravnice), Matic
Plaznik (Sp. Pirniče, pripravniki), Maja Plešec (Sora, mlajše članice),
Miha Maletič (Sora, mlajši člani) in Avgust Sešek (Zg. Pirniče, stare-
jši člani). 

Maja Bertoncelj, foto: arhiv GZM
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Nove ideje v novem prostoru
Opel z Zafiro Tourer Conceptom napoveduje novo generacijo enoprostorneža.

POOBLAŠČENI PRODAJALEC
IN SERVISER VOZIL

AVTO LUŠINA d.o.o.
GOSTEČE 8, 
4220 ŠKOFJA LOKA
tel.: 04 50 22 000
e-pošta: prodaja@avto-lusina.si

www.avto-lusina.si

Nemški Opel je na avtomobilskem salonu v
Ženevi premierno postavil na ogled Opel Zafi-
ra Tourer Concept, ki napoveduje novo genera-
cijo njihovega srednje velikega enoprostorne-
ža. Študijski avtomobil združuje prilagodlji-
vost z zaznavanjem ravnovesja med dobrim
počutjem in uporabnostjo. 

Zafira Tourer Concept izstopa s panoramsko
sprednjo šipo, ki se izteče v veliko zastekljeno
streho po celotni dolžini vozila. Posebne so
tudi druge zastekljene površine iz kompozitne-

ga materiala, ki ima ob robovih vstavljena sve-
tila sestavljena iz svetlečih diod. Oplovi stro-
kovnjaki so za nov avtomobil dodatno izpopol-
nili koncept sedmih sedežev in sedeža v tretji
vrsti se v celoti zložita v dno. Dvokraka 20-
palčna platišča iz lahke litine, lakirane temno
sive barve, sočasno izpostavljajo atletsko
zgradbo enoprostorneža in značaj vozila višje-
ga razreda.

Zafiro Tourer Concept poganja nova različi-
ca pomanjšanega, glede porabe goriva, pose-

bej učinkovitega motorja 1.4 Turbo, ki je ople-
meniten s tehnologijo samodejne zaustavitve
in vnovičnega zagona motorja in zagotavlja te-
koče prepričljivo vožnjo velikega udobja za
vse v vozilu.

Zafira Tourer Concept se postavlja tudi s šte-
vilnimi inovativnimi tehnologijami, ki večajo
udobje in varnost, med katere sodi tudi popol-
noma prilagodljiv sistem podvozja.

Matjaž Gregorič

AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Splošni servis vozil

■ Diagnostika vseh tipov
vozil!

■ Servis klimatskih
naprav!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

www.avtojamnik.si

d.o.o.
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Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!
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AVTOR:
IVAN
RUS

LOK NAD
DVEMA

STEBROMA

KIT, KI IMA
EN ZOB

PODALJ-
ŠAN V OB-
LIKI ROGA 

PESNICA
ŠKERL

UREJENO
OBREŽJE

MANJŠA
VOJAŠKA

AKCIJA
PROTI PAR-
TIZANOM

DEL UMET-
NIŠKEGA

IMENA
IGRALKE

RINE

MOŠKI,
KI JE
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Donit Tesnit bo trem izžrebanim reševalcem križanke podelil tri praktične nagrade. Tri nagrade prispeva Gorenjski glas. Rešitve križanke ali samo geslo pošljite na dopisnicah do 31. mar-
ca 2011 na Gorenjske glas, Bleiweisova cesta 4, 4001 Kranj, p. p. 124. Dopisnice lahko oddate tudi v nabiralnik Gorenjskega glasa pred poslovno stavbo na Bleiweisovi cesti 4. 
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